
SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

2021-04-12

Kommunstyrelsen

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Plats och tid Norrtäljesalen/Teams måndagen den 12 april 2021 kl. 18:00-20:50

Justerare Ulrika Falk

Justeringens plats och tid

Ledamöter

Ersättare

Övriga närvarande

Kommunstyrelsekontorets kansli ,  2021-04-14   

Se närvarolista.

Se närvarolista.

Mikael Forssander, Kanslichef
Estefanía Luna Delgado, Kommunsekreterare 
Övriga åhörare.

Sekreterare
Paragrafer §§35-85

Estefanía Luna Delgado

Ordförande        
Anders Olander

Underskrifter

Justerande        
Ulrika Falk

Anslag/Bevis
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag.

Organ Kommunstyrelsen

Sammanträdesdatum 2021-04-12

Datum då anslaget sätts upp 2021-04-14 Datum för anslags nedtagande 2021-05-05

Förvaringsplats för protokollet Kommunstyrelsekontorets kansli

     Underskrift

Estefanía Luna Delgado

Sida 1 / 88



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

2021-04-12

Kommunstyrelsen

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

 Ärendelista
§35 Val av justerare
§36 Ändringar i föredragningslistan
§37 Informationsärenden
§38 Antagande av detaljplan för del av fastigheten Riddersholm 1:8 i 

Rådmansö församling
§39 Uppsiktsplikt Norrtälje Hamn T3 2020
§40 Rådmanby 7:10- Anmälan om rasering av telenät, dispens Oxnäsets 

naturreservat
§41 Godkännande av planprogram för ”Stadsprojekt Närheten”, fastigheten 

Motormannen 1 med flera, i Norrtälje stad
§42 Godkännande av Ramöverenskommelse avseende fastigheten 

Magasinet 19 inom Övre Bryggårdsgärdet i Norrtälje stad
§43 Godkännande av Markanvisningsavtal i anslutning till detaljplan för 

verksamhetsändamål avseende del av Görla 8:1
§44 Godkännande av Markanvisningsavtal avseende kvarter 11 i Övre 

bryggårdsgärdet, i anslutning till kommande detaljplan
§45 Yttrande gällande utpekande av riksintressen 2021
§46 Yttrande över remiss gällande revidering av länsplan för regional 

transportinfrastruktur 2022-2033/2037
§47 Yttrande över regional cykelplan för Stockholms län
§48 Yttrande över remiss gällande uppdatering åtgärdsprogrammet för 

havsmiljön
§49 Yttrande över samråd inom vattenförvaltning 1 november 2020 - 30 april 

2021 - inbjudan att lämna synpunkter
§50 Årsredovisning för kommunstyrelsen 2020
§51 Internkontrollrapport för kommunstyrelsen verksamhetsår 2020
§52 Årsredovisning för Norrtälje kommun och kommunkoncern 2020
§53 Internkontrollrapport för Norrtälje kommun avseende verksamhetsåret 

2020
§54 Månadsrapport per februari för kommunstyrelsen 2021
§55 Investeringsutrymme avseende Norrtälje vatten och avfall AB
§56 Ändring av Norrtälje Kommuns kreditvillkor
§57 Inför avtalstecknande PrintCopy, ny finansieringsform
§58 Investering 2021 - Skarsjö aktivitetspark
§59 Reinvestering 2021 - Roslagsskolan idrottshall omklädningsrum
§60 Investering 2021 – anslag för hyresgästpåkallade 

verksamhetsanpassningar 2021
§61 Investering 2021 – Räddningsfordon och utalarmeringsutrustning
§62 Slutredovisning av investeringsprojekt - Utbyggnad av det kommunala 

VA-ledningsnätet i Skärsta - Hallstavik
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§63 Plan för Norrtälje kommunkoncerns arbete med krisberedskap och civilt 
försvar 2021-2023

§64 Utökning av verksamhetsområde för allmänna vattentjänster våren 2021
§65 Beslut om utställning av förslag till nya avfallsföreskrifter för Norrtälje 

kommun
§66 Firmatecknare för Norrtälje kommun
§67 Antagande av instruktion för kommundirektör enligt kommunallag
§68 Revidering av delegationsordning för kommunstyrelsen
§69 Beslut om delegation att ingå förlikning i ärende om skadestånd på 

grund av kontraktsbrott
§70 Hemställan åt Kommunalförbundet Sjukvård och Omsorg i Norrtälje att 

utreda behov av trygghetsboende samt ta fram riktlinjer
§71 Förvaltningsgemensam handlingsplan för psykisk hälsa
§72 Strategisk lokalförsörjningsplan för Norrtälje kommun 2020-2031
§73 Yttranden över remiss av förslag till handbok som stöd till nya föreskrifter 

om kommunala handlingsprogram enligt LSO (KS 2021-398) och remiss 
till förslag av nya föreskrifter om kommunala handlingsprogram enligt 
lagen om skydd mot olyckor (KS 2021-72)

§74 Svar på Motion från Ingrid Markström (S) gällande ett tryggare 
Rodengymnasium

§75 Svar på Motion från Jessica Hilwëyn och Ola Nordstrand (V) gällande 
avgiftsfria mensskydd

§76 Svar på Motion från Margareta Lundgren S gällande rätt till förskola för 
alla

§77 Svar på Motion från (V) angående avgiftsfri simundervisning
§78 Svar på Motion från Magnus Jegréus (ROOP) angående användning av 

Grindstugan vid ROS
§79 Svar på Motion från Britt-Mari Canhasi och Helena Ekekihl (SD) 

angående gratis broddar
§80 Svar på Motion från Camilla Rydstrand (MP) angående LOV i daglig 

verksamhet
§81 Svar på Motion från Yvonne Svensson (ROOP) angående biblioteken i 

Edsbro och Rånäs
§82 Svar på Motion från Yvonne Svensson (ROOP) angående meröppna 

skolbibliotek
§83 Nämndinitiativ angående att utöka Grindstugans tilldelade medel för 

2021
§84 Delegationsbeslut
§85 Meddelanden

Sida 3 / 88



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

2021-04-12

Kommunstyrelsen

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Närvarolista/omröstningsprotokoll 

Namn Närvarande = N § 72
Frånvarande = F
Tjänstgörande = Tj

Ja       
Nej

       

LEDAMÖTER
Bino Drummond, ordf. M F JA
Staffan Tjörnhammar M N JA
Ann Lewerentz M N JA
Lotta Lindblad Söderman M N JA
Anders Olander, 1 v. ordf. C N JA
Tommy Lundqvist C N JA
Robert Beronius L N JA
Göte Vaara KD N JA
Ulrika Falk, 2 v. ordf. S N NEJ
Olle Jansson S N NEJ
Hanna Stymne Bratt S N NEJ
Aleksandar Srndovic S N NEJ
Jacob Heitmann SD N AVSTÅR
Sören Karlsson SD N AVSTÅR
Camilla Rydstrand MP N NEJ

Britt-Mari Bardon
V N NEJ

ERSÄTTARE
Roland Brodin M N (Bino Drummond 

§§ 35-85)
Henrik Hedensiö M N  
Joanna Lewerentz M N
Gunnar Englund C N
Per Lodenius C N
Christina Frisk L N
Åsa Wennerfors L N
Ingrid Markström S N
Måns Nilsson S F
Margareta Lundgren S N
Conny Andersson S N
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Dennis Ekström SD N
Karl-Göran Edberg SD N
Gabriel Liljenström MP N
Anna Söderblom V N
Yvonne Svensson ROOP N

Totalt ledamöter och ersättare Närvarande         31 Ja 8
Frånvarande    1 Nej 6
Tjänstgörande    16    Avstår 2
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§35

Val av justerare
Beslut
Kommunstyrelsen utser Ulrika Falk (S) att tillsammans med ordföranden justera protokollet. 
Justeringen äger rum på kommunstyrelsekontorets kansli den 14 april 2021.
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§36

Ändringar i föredragningslistan
Beslut
Kommunstyrelsen beslutar att göra ett tillägg i föredragningslistan, nämndinitiativ angående att utöka 
Grindstugans tilldelade medel för 2021 går in som ärende 50 i föredragningslistan.
 
Inga fler ändringar i föredragningslistan förelåg.
 

Beslutande sammanträde
Beslutsgång
Ordförande frågar om kommunstyrelsen kan godkänna ändringarna i föredragnings listan, och finner 
att kommunstyrelsen godkänner ändringarna i föredragningslistan.
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§37

Informationsärenden
Sammanfattning av ärendet
Jennie Åberg, projektledare och Peter Leonardson, konsult, informerar om Lindholmens fortsatta 
utveckling och utfallet av mark- och miljödomstolens domslut.

Sida 8 / 88



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

2021-04-12

Kommunstyrelsen

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Samhällsbyggnadsärenden

§38 Dnr KS 2016-72

Antagande av detaljplan för del av fastigheten Riddersholm 1:8 i 
Rådmansö församling
Beslut
Kommunstyrelsen föreslår:

Kommunfullmäktige antar detaljplanen för del av fastigheten Riddersholm 1:8 i Rådmansö 
församling.

Sammanfattning av ärendet
Planens syfte är att möjliggöra en utbyggnad av Kapellskärs avloppsreningsverk som ligger på del av 
fastigheten Riddersholm 1:8. Utbyggnaden är nödvändig för att tillgodose det ökade behovet av 
dricksvatten- och avloppsförsörjningen ute på Rådmansö och för att möjliggöra för ytterligare 
utveckling. Planförslaget prövar en framtida utbyggnation till 30 000 pe för att möjliggöra för 
ytterligare anslutningar till reningsverket och på så vis möjliggöra för fortsatt utveckling och 
expansion av kommunen.

Beslutsunderlag
Tjänsteutlåtande avseende antagande av detaljplan för del av fastigheten Riddersholm 1:8 i 
Rådmansö församling
Bilaga 1. Plankarta med bestämmelser
Bilaga 2. Planbeskrivning
Bilaga 3. Granskningsutlåtande
Bilaga 4. Särskild sammanställning MKB

Beslutande sammanträde
Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens 
samhällsbyggnadsutskott förslag, och finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Planavdelningen
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§39 Dnr KS 2021-446

Uppsiktsplikt Norrtälje Hamn T3 2020
Beslut
Kommunstyrelsen beslutar att godkänna Statusrapport Uppsiktsplikt Projekt Norrtälje Hamn kapitel 
1-4 inkl. bilaga 5.1-5.4 per 31 december 2020.
 
Sammanfattning av ärendet
Samhällsbyggnadskontoret har, i enlighet med uppsiktsplikten, tagit fram en statusrapport per 31 
december 2020 inkl. bilaga 5.1-5.4 för Projekt Norrtälje Hamn.
 
Projekt Norrtälje Hamn bedöms ha en fortsatt god status överlag främst grundat på 
kostnadsavstämningar av redan genomförda och i pågående entreprenader, intäktsprognoser samt 
att alla planerade aktiviteter i huvudsak följer sin tidsplanering. Totalt för etapp G1-G2 återstår att 
anta detaljplaner för ca 250 av totalt ca 1 100 byggrätter. Målet är att samtliga byggrätter i etapp G1-
G2 är laga kraftvunna under 2021.
 
Beslut om investeringsmedel för den tredje och sista etappen G3 fattades av Kommunfullmäktige 
den 11 maj 2020, vilket ger projektet möjlighet till fortsatt kontinuitet och förmåga att planera 
långsiktigt och samordnat. Markanvisningar för kvarter i etapp G3, preliminärt ca 800 byggrätter, 
planeras att starta under år 2021.
 
Projektet har med anledning av marknadens prisförändringar (entreprenadindex ca +17%) tidigare 
anmält att vi ser en avvikelse med totalt ca +6 %, i förhållande till investeringsbeslut från 2015, vilket 
innebär att projektet har klarat kostnadsförändringar bättre än marknadens indexförändring. I denna 
rapportering bedöms den totala avvikelsen uppgå till +4 %, beaktat att tillkommande 
investeringsmedel för etapp G3 nu är beslutade, samt fortfarande +6 % motsvarande före G3-
beslutet.
 
Marknaden kommer fortsatt bevakas och analyseras. Den ekonomiska uppföljningen och prognoser 
bedöms tillsvidare vara på en acceptabel nivå med projektets förväntningar. Risken för 
konjunkturpåverkan har ökat under de två senast gångna åren jämte tänkbara effekter av Corona 
pandemin. Intäktsprognosen som lämnas och som baseras på bedömningar från tidpunkten för 
investeringsbeslut 2015 bedöms ha ökat med 8%. Detta ska jämföras med kostnadsprognosen +4% 
ovan.

Beslutsunderlag
§18 SBU Protokollsutdrag med tjänsteutlåtande avseende uppsiktsplikt Norrtälje Hamn T3 2020

Beslutande sammanträde
Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens 
samhällsbyggnadsutskotts förslag, och finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med förslaget.
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Beslutet ska skickas till 
Projektledare Norrtälje Hamn
Projektchef Samhällsbyggnadskontoret
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§40 Dnr KS 2020-2144

Rådmanby 7:10- Anmälan om rasering av telenät, dispens Oxnäsets 
naturreservat
Beslut
Kommunstyrelsen antar beslutet om dispens från föreskrifterna för Oxnäsets naturreservat i enlighet 
med Samhällsbyggnadskontorets tjänsteutlåtande den 3 mars 2021.

Sammanfattning av ärendet
Inom Oxnäsets naturreservat finns uttjänta telenät, stolpar och kablar som hör till Skanova AB. Det 
uttjänta telenätet behöver raseras.
 
Syftet med reservatet är att bevara ett från naturvårdssynpunkt mycket värdefullt naturskogsområde 
med dess växt- och djurliv samt geovetenskapliga företeelse.
 
Inom reservatet är det bland annat förbjudet att
bedriva täkt eller annan verksamhet som kan förändra områdets topografi eller hydrologi som att 
gräva, spränga, schakta, dika, utfylla, tippa, anordna upplag eller utföra annan mekaniskt 
markberedning
framföra motordrivet fordon i terrängen på såväl snötäckt mark som barmark.
 
För grävning och framförande av motordrivet fordon i samband med rasering av telenät krävs 
ansökan från telenätsägare för prövning mot aktuella föreskrifter.

Beslutsunderlag
§19 SBU Protokollsutdrag med tjänsteutlåtande avseende Rådmanby 7:10- Anmälan om rasering av 
telenät, dispens Oxnäsets naturreservat

Beslutande sammanträde
Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens 
samhällsbyggnadsutskotts förslag, och finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Mark- och exploateringsavdelningen
Planavdelningen
Eltel Networks AB
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§41 Dnr KS 2015-1580

Godkännande av planprogram för ”Stadsprojekt Närheten”, fastigheten 
Motormannen 1 med flera, i Norrtälje stad
Beslut

1. Kommunstyrelsen godkänner planprogrammet för ”Stadsprojekt Närheten”, fastigheten 
Motormannen 1 med flera, i Norrtälje stad, med tillhörande samrådsredogörelse som 
underlag för det fortsatta planarbetet.

2. Kommunstyrelsen beslutar att tidsplanen för framtida detaljplanering är beroende av VA 
kapaciteten.

Sammanfattning av ärendet
Planprogrammet är en handling som visar intentionen med den kommande detaljplaneringen av 
planområdet som kommer att inledas efter detaljplanens antagande. Stadsprojekt Närheten utgör ett 
av de stadsomvandlingsprojekt som just nu pågår i Norrtälje stad. Området kommer i hög grad att 
präglas en förtätning av de verksamheter som finns på platsen idag tillsammans med en omvandling 
till ett bostads-/blandstadsområde.
 
Genom utvecklingen av en ny stadsdel, av Stockholmsvägen som stadsgata och etableringen av den 
nya pendlarnoden kan en ny entré till Norrtälje skapas. Den nya stadsdelen får en funktionsblandad 
miljö med byggnader som kan inrymma många funktioner, och sparad natur och topografi som bidrar 
till områdets karaktär. Områden runt den nya stadsdelen kommer att kopplas till ett nytt gång- och 
cykelnät, vilket bidrar till en integrerad och sammanhållen stad.

Beslutsunderlag

§20 SBU protokollsutdrag avseende antagande av planprogram för fastigheterna Motormannen 1 & 
2, del av fastigheterna Tälje 4:45, 4:46, 4:62, samt del av fastigheten Görla 8:1 i Norrtälje stad
Tjänsteutlåtande avseende planprogram stadsprojekt Närheten 210223
Tjänsteutlåtande avseende Planprogram stadsprojekt Närheten 201211 FEL markerat med ändringar
Bilaga 1. Planprogram för stadsprojekt Närheten_Antagandehandling
Bilaga 2. Samrådsredogörelse, stadsprojekt Närheten_210223

Beslutande sammanträde
Britt-Mari Bardon (V) lämnar in följande protokollsanteckning: 
"Frågor som kommit upp när vi läst detta ärende som följer: Finns det planer för de verksamheter 
som tvingas flytta samt ekonomiska kalkyler eftersom det finns risk för att saneringskostnaderna efter 
bland annat OKQ8 skjuter i höjden? Det är en viktig fråga för oss i Vänsterpartiet och vi skulle vilja se 
en mer detaljerad plan för sanering och kostnader. Vidare vill vi också se att det planeras för en 
större andel hyresrätter, Vänsterpartiet tycker att det ska vara minst 40% andel hyresrätter vid 
nybygge.
 
Britt-Mari Bardon,
Vänsterpartiet Norrtälje"
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Camilla Rydstrand (MP) reserverar sig till förmån för eget yrkande och lämnar in följande 
protokollsanteckning:
 
"Miljöpartiet i Norrtälje välkomnar i sin helhet stadsprojektet Närheten som är ett för staden 
strategiskt viktigt utvecklingsprojekt. Både för att erbjuda fler bostäder till kommunens befintliga som 
blivande invånare, liksom för att området på många sätt är ett skyltfönster för resande söderifrån till 
kommunen. Därför är det också av mycket stor vikt att detta stadsdelsprojekt håller högsta tänkbara 
standard,  är välfinansierat och tar mycket god hänsyn till såväl krav på klimatanpassning som på 
ekologisk och social hållbarhet.
 
Vi tar därför fasta på två avgörande faktorer när vi väljer att inte delta i KS beslut ikväll.
 
För det första gör vi liksom Länsstyrelsen bedömningen att de höga klimatneutrala ambitionerna för 
området ännu inte har redovisats och exemplifierats nog. Ska vi bygga för framtiden med den 
kunskap vi har idag om vår klimatpåverkan behöver vi tänka betydligt djärvare, långsiktigare och 
våga pröva modigare lösningar för att säkerställa att nya utvecklingsprojekt är klimatanpassade och 
inte bidrar ytterligare till kommunens nettoutsläpp.  ?
För det andra konstaterar vi att man ännu inte har fullgod finansiering för de senare etapperna utan 
förlitar sig på att detta kommer att lösas av sig självt framöver. Vi vill därför att man antingen 
säkerställer finansieringen för utvecklingsprojektet i sin helhet, alternativt dimensionerar projektet 
efter den finansiering som finns idag. Det här för att inte framtida beslutsfattare ska behöva stå med 
ofinansierade projekt och ansvaret att tillgodose dessa."
 
Jacob Heitmann (SD) lämnar in följande protokollsanteckning:
 
"Sverigedemokraterna är kritiska till den kraftiga expansionstakten i Norrtälje kommun. Vi fortsätter 
att motsätta oss de nuvarande planerna för expansion av Närheten.
 
Sverigedemokraterna står för tydliga prioriteringar och en sund ekonomi. Konkret betyder det just nu 
att kommunens expansionstakt måste genomföras i en lugnare hastighet. Vi kan inte fortsätta att 
lånefinansiera nya satsningar, och det kostar, inte bara i form av räntor på lånen. Till det kommer de 
avskrivningar som ska bäras av nämndernas driftsbudgetar eller av taxor för exempelvis vatten och 
avlopp.
 
En annan oönskad konsekvens av expansionen är att underhållet av de befintliga anläggningarna 
har blivit eftersatt. Det är inte lika spännande att lova invånarna i kommunen välskötta 
avloppsledningar i jämförelse med en ny stadsdel. Norrtälje kommun har under många år samlat på 
sig en enorm underhållsskuld, något som kommer att kräva resurser att beta av. Expansion av 
kommunen är välkommet och nödvändigt men det är viktigt att man ser över helheten först innan 
man skuldsätter sig med stora expansionsprojekt.
 
Med ovanstående motivering yrkar Sverigedemokraterna på avslag.
 
2021-04-12, Norrtälje
Jacob Heitmann, Sverigedemokraterna"
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Yrkanden
Anders Olander (C), yrkar bifall till kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskotts förslag med 
tillägget att tidsplanen för framtida detaljplanering är beroende av VA kapaciteten.
 
Ulrika Falk (S) och Britt-Mari Bardon (V) yrkar bifall till kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskotts 
förslag.
 
Gabriel Liljenström (MP) yrkar på återremiss med följande motivering: "För det första gör vi 
liksom Länsstyrelsen bedömningen att de höga klimatneutrala ambitionerna för området ännu inte 
har redovisats och exemplifierats nog. Ska vi bygga för framtiden med den kunskap vi har idag om 
vår klimatpåverkan behöver vi tänka betydligt djärvare, långsiktigare och våga pröva modigare 
lösningar för att säkerställa att nya utvecklingsprojekt är klimatanpassade och inte bidrar ytterligare 
till kommunens nettoutsläpp.  
För det andra konstaterar vi att man ännu inte har fullgod finansiering för de senare etapperna utan 
förlitar sig på att detta kommer att lösas av sig självt framöver. Vi vill därför att man antingen 
säkerställer finansieringen för utvecklingsprojektet i sin helhet, alternativt dimensionerar projektet 
efter den finansiering som finns idag. Det här för att inte framtida beslutsfattare ska behöva stå med 
ofinansierade projekt och ansvaret att tillgodose dessa."
 
Jacob Heitmann (SD) yrkar avslag till kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskotts förslag.
 

Beslutsgång
Ordföranden frågar kommunstyrelsen om ärendet ska behandlas vid dagens sammanträde eller 
återremitteras i enlighet med Gabriel Liljenströms (MP) återremissyrkande, och finner att ärendet 
avgörs idag.
 
Ordföranden frågar sedan om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens 
samhällsbyggnadsutskotts förslag, som bifalls av Anders Olander (C), Ulrika Falk (S) och Britt-Mari 
Bardon (V), eller avslå i enlighet med Jacob Heitmanns (SD) avslagsyrkande, och finner att 
kommunstyrelsen beslutar i enlighet med kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskotts förslag.
 
Ordförande frågar om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med Anders Olander (C) 
tilläggsyrkande, och finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med tilläggsyrkandet.

Beslutet ska skickas till 
Planavdelningen
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§42 Dnr KS 2021-451

Godkännande av Ramöverenskommelse avseende fastigheten 
Magasinet 19 inom Övre Bryggårdsgärdet i Norrtälje stad
Beslut
Kommunstyrelsen föreslår:
 
Kommunfullmäktige beslutar godkänna ramöverenskommelse avseende utveckling och exploatering 
av fastigheten Magasinet 19 inom Övre Bryggårdsgärdet i Norrtälje stad mellan Roslagsbils 
Fastighets AB (Org.nr 556061-3118) och Norrtälje kommun.

Sammanfattning av ärendet
Roslagsbils Fastighets AB är ägare av Magasinet 19 inom stadsomvandlingsprojektet Övre 
Bryggårdsgärdet. Inom masterplanen som ingår som en del av kommunens antagna kvalitets- och 
hållbarhetsprogram avses markanvändningen inom bolagets befintliga fastighet att ändras från 
småindustriändamål i gällande detaljplan till bostadsändamål i ny. Del av fastigheten ingår även i 
planområdet för skolan som är under framtagande på grannfastigheten Kungsängsliljan 1 och för att 
genomföra denna del av detaljplanen för skolan erfodras att området fastighetsregleras och att 
befintlig verksamhet avflyttar. Förutsättningarna för att genomföra detta framgår av 
ramöverenskommelsen och samhällsbyggnadskontoret föreslår därför godkännande av 
ramöverenskomelsen mellan Roslagsbils Fastighets AB och kommunen. Ramöverenskommelsen 
utgör grunden för det exploateringsavtal som sedan avses att  tecknas mellan parterna.

Beslutsunderlag
§21 SBU Protokollsutdrag med tjänsteutlåtande avseende Godkännande av Ramöverenskommelse 
avseende fastigheten Magasinet 19 inom Övre Bryggårdsgärdet i Norrtälje stad

Beslutande sammanträde
Deltar ej i beslut
Britt-Mari Bardon (V) meddelar att Vänsterpartiet ej deltar i beslutet.
 
Camilla Rydstrand (MP) meddelar att Miljöpartiet de gröna ej deltar i beslutet.
 

Protokollsanteckningar
Britt-Mari Bardon (V) lämnar in följande protokollsanteckning:
 
"Vi deltar inte i beslut idag utan har en del funderingar och frågor vilka vi behöver ha svar på för att 
kunna ta ställning till inför Kommunfullmäktige. Det känns som att det här beslutet hastas fram.
 
Överlag tycker vi det är en väldigt osäker och luddig skrivelse, till exempel: “Med anledning av att 
många av de kostnader som kommunen tar på sig i projektet utgör kalkylerade fastställda risker med 
maxbelopp, föreligger en god kontroll över de kostnader som kommunen tar på sig för projektet var 
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risken för oförutsedda merkostnader reduceras.” Då undrar vi, vilka är riskerna och vilka maxbelopp 
är det det handlar om?
 
Vidare har vi frågor kring hur saneringen kommer att gå till men också att det står att kommunen ska 
gå in med pengar för sanering. Hur mycket då?
 
Rivning och sanering ska ske kvartal 4, 2024 - efter att skolan är igång. Vi ställer oss därför frågande 
till tidsplanens avsaknad av barnkonsekvensanalys.
 
Kort sagt, Vi kan inte vara säkra på att det här inte kommer att kosta skattebetalarna pengar och om 
det kommer att göra det, hur mycket pengar gäller det?
 
Slutligen vill vi också se att det planeras för en större andel hyresrätter.
Vänsterpartiet tycker att det ska vara minst 40% andel hyresrätter vid nybygge.
 
Britt-Mari Bardon,
Vänsterpartiet Norrtälje"
 
Camilla Rydstrand (MP) lämnar in följande protokollsanteckning: 
 
"Miljöpartiet följer noga kommunens planer för etableringen av en ny och utbyggd skola på Övre 
Bryggårdsgärdet. Vi tycker det är av stor vikt att största tänkbara yta ianspråktas för skolgård och 
elevernas aktiviteter. Miljöpartiet tycker därför att man i en ramöverenskommelse med Roslagsbils 
Fastighet AB behöver föra en diskussion om hur en större yta ska kunna ianspråktas, och att man i 
samråd med planarkitekten ser över möjligheten att utnyttja ytan på bästa tänkbara sätt för skolans 
elever.
 
Miljöpartiet väljer därför att inte delta i beslutet."
 

Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens 
arbetsutskotts förslag, och finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Samhällsbyggnadsdirektör
Samhällsbyggnadskontoret
Mark- och exploateringsavdelningen
Projektledare stora projekt
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§43 Dnr KS 2021-453

Godkännande av Markanvisningsavtal i anslutning till detaljplan för 
verksamhetsändamål avseende del av Görla 8:1
Beslut
Kommunstyrelsen föreslår:
 
Kommunfullmäktige beslutar godkänna markanvisningsavtalet mellan Roslagsbils Fastighets AB 
(Org.nr. 556061-3118) och Norrtälje kommun, avseende del av Görla 8:1 inom Frötuna Församling i 
Norrtälje.

Sammanfattning av ärendet
Ärendet gäller godkännande av markanvisningsavtal mellan Roslagsbils Fastighets AB och Norrtälje 
kommun i syfte att möjliggöra omlokalisering av befintlig fordonsversamheten som idag bedrivs på 
Magasinet 19, inom stadsomvandlingsprojekt Övre Bryggårdsgärdet, till del av Görla 8:1. Förutsatt 
att detaljplanen får laga kraft och marköverlåtelseavtal tecknas kommer markområdet överlåtas till 
bolaget.

Beslutsunderlag
§23 SBU Protokollsutdrag med tjänsteutlåtande avseende Godkännande av Markanvisningsavtal i 
anslutning till detaljplan för verksamhetsändamål avseende del av Görla 8:1

Beslutande sammanträde
Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens 
arbetsutskotts förslag, och finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Samhällsbyggnadsdirektör
Samhällsbyggnadskontoret
Mark- och exploateringsavdelningen
Projektledare Stora projekt
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§44 Dnr KS 2021-452

Godkännande av Markanvisningsavtal avseende kvarter 11 i Övre 
bryggårdsgärdet, i anslutning till kommande detaljplan
Beslut
Kommunstyrelsen föreslår:
 
Kommunfullmäktige beslutar godkänna  avseende kvarter 11 inom Övre Bryggårdsgärdet, avseende 
fastigheten vaktmästaren 9, 10 och del av vaktmästaren 8 inom Övre Bryggårdsgärdet, mellan 
Carwald Företagskonsult AB (Org. nr. 556126-4762) och Norrtälje kommun.
 
Kommunstyrelsen beslutar för egen del att samhällsbyggnadskontoret får i uppdrag 
att komplettera underlaget med hur de kommunalägda bolagen påverkar kostnadskalkylen.

Sammanfattning av ärendet
Ärendet avser godkännande av markanvisningsavtalet mellan Carwald Företagskonsult AB och 
Norrtälje Kommun. Avtalets syfte är att möjliggöra den kvartersstruktur för bostäder samt park som 
masterplan för Övre Bryggårdsgärdet fastställer. Genom avtalet blir Bolaget ägare av hela kvarter 11 
mot ersättning i form av resterande del av av Bolagets fastighet Vaktmästaren 8 som i masterplanen 
utgör del av kvarter 12 och park. Ingen annan köpeskilling utgår.

Beslutsunderlag
Tjänsteutlåtande avseende godkannande av markanvisningsavtal för kv 11 inom öBG
Bilaga 1 - Markanvisningsavtal avseende kvarter 11 m.fl, i Övre Bryggårdsgärdet_sign
§22 SBU protokollsutdrag avseende godkännande av Markanvisningsavtal avseende kvarter 11 i 
Övre bryggårdsgärdet, i anslutning till kommande detaljplan

Beslutande sammanträde
Yrkanden
Tommy Lundqvist (C) yrkar bifall till kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskotts förslag med 
tillägget att samhällsbyggnadskontoret får i uppdrag att komplettera underlaget med hur de 
kommunalägda bolagen påverkar kostnadskalkylen.
 

Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens 
samhällsbyggnadsutskotts förslag, som bifalls av Tommy Lundqvist (C), och finner att 
kommunstyrelsen beslutar i enlighet med förslaget.
 
Sedan frågar ordföranden om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med Tommy Lundqvists (C) 
tilläggsyrkande, och finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med förslaget.
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Beslutet ska skickas till 
Samhällsbyggnadsdirektör; Anna Keskitalo
Samhällsbyggnadskontoret
Mark- och exploateringsavdelningen; Charlotte Köhler, Sofia Besson, Annie Rämsell
Roger Gustafsson
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§45 Dnr KS 2021-487

Yttrande gällande utpekande av riksintressen 2021
Beslut
Kommunstyrelsen beslutar att godkänna tekniska kontorets förslag till yttrande som sitt eget och 
överlämnar det till Trafikverket.

Sammanfattning av ärendet
Trafikverket föreslår att riksintresset för riksväg 77 ska avskaffas. Eftersom vägen sammanbinder två 
riksintressen för näringslivets transporter, E4 och E18, med trafik som ska till och från Kapellskärs 
hamn, anser tekniska kontoret att vägen fortsatt ska var utpekad som riksintresse.

Beslutsunderlag

§24 SBU Protokollsutdrag med tjänsteutlåtande avseende Yttrande gällande utpekande av 
riksintressen 2021

Beslutande sammanträde
Deltar ej i beslut
Britt-Mari Bardon (V) meddelar att Vänsterpartiet ej deltar i beslutet.
 

Protokollsanteckningar
Britt-Mari Bardon (V) lämnar in följande protokollsanteckning:
 
"Vänsterpartiet deltar inte i beslutet med hänvisning till citatet:¨
 
"Om riksväg 77 avskaffas som riksintresse kommer detta leda till att vägens intresse väger mindre än 
övriga skyddsvärda intressen" Så länge vägen är ett 
 
Riksintresse kommer Trafikverket kunna köra över kommunen och det ser inte vi vara i kommunens 
intresse.
Britt-Mari Bardon,
Vänsterpartiet Norrtälje"
 

Yrkanden
Robert Beronius (L), Tommy Lundqvist (C) och Jacob Heitmann (SD) yrkar bifall till 
kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskotts förslag.
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Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens 
samhällsbyggnadsutskotts förslag, som bifalls av Robert Beronius (L), Tommy Lundqvist (C) och 
Jacob Heitmann (SD), och finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Trafikverket
Kommundirektör
Avdelningschef Gatu- och parkavdelningen
Trafikstrateg
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§46 Dnr KS 2021-208

Yttrande över remiss gällande revidering av länsplan för regional 
transportinfrastruktur 2022-2033/2037
Beslut
Kommunstyrelsen beslutar att godkänna tekniska kontorets förslag till yttrande som sitt eget och 
överlämnar det till Region Stockholm.

Sammanfattning av ärendet
Länsplanen revideras var fjärde år. Region Stockholm har inför revideringsarbetet påbörjas begärt in 
kommunernas synpunkter på brister och behov i det regionala transportnätet. Region 
Stockholmönskar väl avvägda och prioriterade åtgärdsbehov. Regeringen har dock ännu inte gett 
direktiv till regionerna om vilken planperiod som ska gälla för kommande länsplan. Remissen gäller 
därför två alternativa planperioder, 2022 till 2033 och 2037. Tekniska kontoret har föreslagit åtgärder 
utifrån där behoven är som störst och prioriterat åtgärderna efter i vilken ordning de skulle behövas 
under planperioden.

Beslutsunderlag
§25 SBU Protokollsutdrag avseende Yttrande över remiss gällande revidering av länsplan för 
regional transportinfrastruktur 2022-2033/2037

Beslutande sammanträde
Protokollsanteckningar
Britt-Mari Bardon (V) lämnar in följande protokollsanteckning:
 
"Vi tycker att Roslagsbanans återetablering alltid ska finnas med bland de prioriterade 
åtgärdsbehoven. Vi yrkar därför att en skrivelse om Roslagsbanans återetablering till Rimbo läggs till 
i dokumentet.
Britt-Mari Bardon,
Vänsterpartiet Norrtälje"
 

Yrkanden
Britt-Mari Bardon (V) yrkar bifall till kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskotts förslag med 
följande tillägg: att en skrivelse om Roslagsbanans återetablering till Rimbo läggs till i dokumentet.
 
Tommy Lundqvist (C) yrkar bifall till kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskotts förslag.

 

Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens 
samhällsbyggnadsutskotts förslag, som bifalls av Tommy Lundqvist (C), och finner att 
kommunstyrelsen beslutar i enlighet med förslaget.
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Sedan frågar ordföranden om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med Britt-Mari Bardons (V) 
tilläggsyrkande, och finner att kommunstyrelsen avslår Britt-Mari Bardons (V) tilläggsyrkande.
 

Beslutet ska skickas till 
Region Stockholm
Kommundirektör
Avdelningschef Gatu- och parkavdelningen
Trafikstrateg
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§47 Dnr KS 2021-70

Yttrande över regional cykelplan för Stockholms län
Beslut
Kommunstyrelsen beslutar att godkänna tekniska kontorets förslag till yttrande som sitt eget och 
överlämnar det till Region Stockholm.

Sammanfattning av ärendet
Region Stockholm har remitterat en revidering av gällande regional cykelplan där inga stråk i 
Norrtälje kommun finns med. Syftet med en uppdaterad regional cykelplan är att påskynda 
genomförandet av planen. Målet med en regional cykelplan är att öka cykelandelen från dagens 9% 
till 20% till år 2030. Region Stockholm föreslår fortsatt en snäv avgränsning att endast stråk för 
arbetspendling i centrala regiondelen ska prioriteras. Norrtälje kommun med långa avstånd till övriga 
regionen och med långa avstånd mellan orter inom kommunen är per definition inte med i den 
regionala cykelplanen. Detta innebär att Norrtälje kommun är bortprioriterade i investeringar för 
cykelinfrastruktur utmed det statliga vägnätet, trots att behovet är mycket stort. Med yttrandet vill 
tekniska kontoret framföra att Region Stockholm måste bredda cykelplanen till att även omfatta 
landsbygden i länet och att regionen avsätter en särskilt vikt pott i kommande länsplan för 
cykelinvesteringar på landsbygden utmed det statliga vägnätet.

Beslutsunderlag
§26 SBU Protokollsutdrag med tjänsteutlåtande avseende yttrande över regional cykelplan för 
Stockholms län

Beslutande sammanträde
Protokollsanteckningar
Britt-Mari Bardon (V) lämnar in följande protokollsanteckning:
 
"Det här är ett bra yttrande, och vi tycker att cykelvägar är en otroligt viktig fråga men vi vill lyfta en 
väg som behövs med i det här yttrandet.
Det finns en omtalad cykelväg till Kapellskär, längs E18, som är svår att hitta, den är på sina ställen 
undermålig. Den behöver förbättras och skyltas och att de cykelvägar som måste till (längs 
Vätövägen, längs väg 76/283 m fl) blir verklighet.
 
Vi yrkar att cykelvägen till Kapellskär, längs E18 tas med i yttrandet. Det är viktigt att den både 
skyltas och helt färdigställs.
Britt-Mari Bardon,
Vänsterpartiet Norrtälje"
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Yrkanden
Britt-Mari Bardon (V) yrkar bifall till kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskotts förslag med 
följande tillägg: "att cykelvägen till Kapellskär, längs E18 tas med i yttrandet. Det är viktigt att den 
både skyltas och helt färdigställs."
 
Gabriel Liljenström (MP) yrkar bifall till kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskotts förslag.
 

Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens 
samhällsbyggnadsutskotts förslag, som bifalls av Gabriel Liljenström (MP), och finner att 
kommunstyrelsen beslutar i enlighet med förslaget.
 
Sedan frågar ordföranden om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med Britt-Mari Bardons (V) 
tilläggsyrkande, och finner att kommunstyrelsen avslår Britt-Mari Bardons (V) tilläggsyrkande.
 

Beslutet ska skickas till 
Region Stockholm
Kommundirektör
Avdelningschef Gatu- och parkavdelningen
Trafikstrateg
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§48 Dnr KS 2020-2057

Yttrande över remiss gällande uppdatering åtgärdsprogrammet för 
havsmiljön
Beslut
Kommunstyrelsen beslutar att godkänna kommunstyrelsekontorets förslag till yttrande och 
överlämnar det till Havs- och vattenmyndigheten.

Sammanfattning av ärendet
Ärendet avser möjlighet att inkomma med synpunkter på Havs- och vattenmyndigetens förslag till 
uppdaterat åtgärdsprogram för havsmiljön och tillhörande miljökonsekvensutredning.

Beslutsunderlag
§27 SBU Protokollsutdrag med tjänsteutlåtande avseende Yttrande över remiss gällande 
uppdatering åtgärdsprogrammet för havsmiljön

Beslutande sammanträde
Yrkanden
Gabriel Liljenström (MP) yrkar bifall till kommunstyrelsens samhällbyggnadsutskotts förslag.
 

Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens 
samhällsbyggnadsutskotts förslag, som bifalls av Gabriel Liljenström (MP), och finner att 
kommunstyrelsen beslutar i enlighet med förslaget.
 

Beslutet ska skickas till 
Havs- och vattenmyndigheten
Planering- och strategiavdelningen
Tekniska kontoret
Samhällsbyggnadskontoret
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§49 Dnr KS 2020-1964

Yttrande över samråd inom vattenförvaltning 1 november 2020 - 30 april 
2021 - inbjudan att lämna synpunkter
Beslut
Kommunstyrelsen beslutar att godkänna kommunstyrelsekontorets förslag till yttrande och 
överlämnar det till Vattenmyndigheten i Norra Östersjön, Länsstyrelsen i Västmanland.

Sammanfattning av ärendet
Ärendet avser möjlighet att inkomma med synpunkter på vattenmyndigheternas förslag på 
förvaltningsplan, åtgärdsförslag och miljökvalitetsnormer för nästa förvaltningscykel som avser år 
2021-2027.

Beslutsunderlag
§28 SBU protokollsutdrag avseende yttrande över samråd inom vattenförvaltning 1 november 2020 - 
30 april 2021 - inbjudan att lämna synpunkter
Tjänsteutlåtande avseende yttrande gällande samråd vattenförvaltning
Yttrande gällande samrådremiss för vattenförvaltning

Beslutande sammanträde
Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens 
samhällsbyggnadsutskotts förslag, och finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Vattenmyndigheten i Norra Östersjön, Länsstyrelsen i Västmanland
Planering- och strategiavdelningen
Tekniska kontoret
Samhällsbyggnadskontoret
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Ekonomiärenden

§50 Dnr KS 2021-17

Årsredovisning för kommunstyrelsen 2020
Beslut
Kommunstyrelsen godkänner styrelsens årsredovisning 2020.

Sammanfattning av ärendet
Kommunstyrelsen har upprättat årsredovisning 2020 enligt kommunens styrmodell. I ärendet 
redovisas uppföljning av uppdrag, inriktningsmål och indikatorer i kommunstyrelsens 
verksamhetsplan, ekonomiskt utfall samt effekter på verksamheten med anledning av pågående 
coronapandemi.

Beslutsunderlag
§29 KSAU Protokollsutdrag med tjänstutlåtande avseende årsredovisning för kommunstyrelsen 2020

Beslutande sammanträde
Deltar ej i beslut
Jacob Heitmann (SD) meddelar att Sverigedemokraterna ej deltar i beslutet.
 

Protokollsanteckningar
Jacob Heitmann (SD) lämnar in följande protokollsanteckning:
 
"I årsredovisningen anges att driftbudgeten för kommunstyrelsen år 2020 var 233 050 tkr. Denna 
uppgift är felaktig. Vid kommunfullmäktiges sammanträde 2019-11-11 beslutades en driftbudget för 
kommunstyrelsen om 162,1 mkr och för räddningsnämnden 66,8 mkr, vilket summerar till 228,9 mkr.
 
Vad vi vet har inte kommunfullmäktige fattat något annat beslut om driftbudget för kommunstyrelsen. 
Om så skulle skett borde den benämnas ”reviderad budget” eller liknande.
 
Eftersom vi anser att årsredovisningen innehåller en gravt felaktig uppgift deltar vi inte beslutet.
 
2021-04-12, Norrtälje
Jacob Heitmann, Sverigedemokraterna"
 
Ulrika Falk (S) lämnar in följande protokollsanteckning:
 
"Kommunfullmäktige fattade i november 2019 beslut om att införa en ny styrmodell för Norrtälje 
kommun. Socialdemokraterna ser positivt på det pågående förbättringsarbetet med att säkerställa en 
tydlig målstruktur. Som en del i det arbetet skulle vi socialdemokrater vilja se att det infördes mätbara 
resultatindikatorer i rapporteringen så att det blev tydligare inte bara om ett arbete inom ett 
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målområde är påbörjat, utan även hur långt man har kommit mot att uppnå de långsiktiga målen och 
vilka resultat som uppnåtts för innevarande år. Vi noterar även att styrelsen inte tagit del av en tydlig 
återrapportering kring konsekvenserna av de åtgärder som vidtagits för att uppnå en ekonomi i 
balans med hänsyn till den beslutade underbudgeteringen 2020."
 

Yrkanden
Ulrika Falk (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag.
 

Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens 
arbetsutskotts förslag, som bifalls av Ulrika Falk (S), och finner att kommunstyrelsen beslutar i 
enlighet med förslaget.
 

Beslutet ska skickas till 
Kommunstyrelsekontoret/Ekonomiavdelningen
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§51 Dnr KS 2021-19

Internkontrollrapport för kommunstyrelsen verksamhetsår 2020
Beslut
Kommunstyrelsen antar förslaget i enlighet med kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtande daterat 
den 6 mars 2021.

Sammanfattning av ärendet
Kommunstyrelsekontoret har utfört internkontroll enligt fastställd internkontrollplan.
 
Resultatet av internkontrollen för verksamhetsåret 2020 är tillfredsställande och visar på ett stort 
engagemang och kvalitetssäkringsfokus. Främst genom att stärka och utveckla rutiner, planering för 
utförande och utveckling avseende det systematiska uppföljningsarbetet inom sina respektive 
ansvarsområden. Inför verksamhetsåret 2020 påtalades behovet av samarbetsformer och 
verksamhetsöverskridande förbättringsrutiner. Sådana har påbörjats att arbetas fram med syfte att 
komma till rätta med identifierade avvikelser. Arbetet med att strukturera det fortsatta arbetet med 
identifiering av processer och kvalitetssäkring för verksamhetsöverskridande rutiner ger en styrning i 
rätt riktning för hela organisationen inom kommunen.
 
I enlighet med Norrtälje kommuns årshjul för uppföljning ska nämnder och bolag rapportera utförd 
internkontroll 2020 till kommunstyrelsen för vidare sammanställning av kommunens och bolagens 
totala internkontrollrapportering till kommunfullmäktige i samband med delår mars, delår augusti 
samt i årsredovisningen.

Beslutsunderlag
§30 KSAU Protokollsutdrag med tjänsteutlåtande avseende Internkontrollrapport för 
kommunstyrelsen verksamhetsår 2020

Beslutande sammanträde
Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens 
arbetsutskotts förslag, och finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Ekonomiavdelningen@norrtalje.se
Avdelningarna inom kommunstyrelsekontoret
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§52 Dnr KS 2021-14

Årsredovisning för Norrtälje kommun och kommunkoncern 2020
Beslut
Kommunstyrelsen föreslår:
Kommunfullmäktige beslutar:

1. Bokslut och årsredovisning för 2020 godkänns.
2. Godkänna del av Barn- och skolnämndens underskott med 11,0 mnkr som är direkt relaterat 

till volymutfall enligt tidigare beslut i kommunstyrelsen i samband med månadsrapport per 
oktober 2020.

3. Norrtälje Kommunhus AB ska av 2020 års resultat lämna utdelning till Norrtälje kommun om 
6 100 tkr 2021.

4. Tiohundra AB har under 2020 uppfyllt det kommunala ändamålet.
5. Norrtälje Energi AB med dotterbolag har under 2020 uppfyllt det kommunala ändamålet.
6. Roslagsbostäder AB med dotterbolag har under 2020 uppfyllt det kommunala ändamålet.
7. Campus Roslagen AB har under 2020 uppfyllt det kommunala ändamålet.
8. Norrtälje Kommunhus AB har under 2020 uppfyllt det kommunala ändamålet.

 
Kommunstyrelsen beslutar för egen del:
Kommunstyrelsekontoret uppdras att göra erforderliga redaktionella och tekniska justeringar i 
årsredovisningen för 2020.

Sammanfattning av ärendet
Sammantaget bedöms Norrtälje kommun utifrån uppställda aspekter ha uppnått en god ekonomisk 
hushållning under 2020.
 
God ekonomisk hushållning bedöms utifrån tre aspekter:

1. En sammanvägd bedömning av inriktningsmål 1 en ekonomi i balans.
2. En sammanvägd bedömning av inriktningsmål 2 en effektiv verksamhet.
3. En sammanvägd bedömning av målområde 3-7 med avseende på genomförda uppdrag och 

uppnådda inriktningsmål.
 
Årets resultat i koncernen uppgick till 296,0 mnkr efter skatt. Norrtälje kommunkoncerns resultat är 
193,6 mnkr bättre än budgeterat.
 
Norrtälje kommuns resultat för 2020 uppgår till 168,7 mnkr före balanskravsjusteringar vilket 
motsvarar en positiv avvikelse mot budget med hela 96,4 mnkr. Resultatet motsvarar ett överskott på 
4,6 procent av skatteintäkter och statsbidrag.
 
Resultat efter balanskravsjusteringar sjunker med 0,4 mnkr till 168,3 mnkr. Det är reavinster vid 
försäljning av tre mindre fastigheter som är justerade i resultatet.

Beslutsunderlag
§31 KSAU protokollsutdrag avseende årsredovisning för Norrtälje kommun och kommunkoncern
Tjänsteutlåtande årsredovisning 2020 Norrtälje kommun_rev210323
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Bilaga 1. Norrtälje kommun Årsredovisning 2020_210409
Bilaga 2. VA- Bokslut
Bilaga 3. Projektredovisning pågående investeringsprojekt
Bilaga 4. År Finansrapport 2020-12-31
Bilaga 5. År Säkringsredovisning 2020-12-31
Bilaga 6. ÅR Äldreombudsman

Beslutande sammanträde
Reservationer & protokollsanteckningar
Jacob Heitmann (SD) lämnar in följande protokollsanteckning:
"I årsredovisningen anges ett flertal felaktiga uppgifter.  Exempelvis anges i avsnitt 3.2, 
Driftredovisning (sidan 81), att budget 2020 för posten ”Summa nämnder” var -3 378,0 mkr, att 
budget 2020 för posten ”Summa KS oförutsedda” var -40,4 mkr och att budget 2020 för posten 
”Centrala verksamhetskostnader och intäkter” var 163,1 mkr.
 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde 2019-11-11 beslutades att motsvarande belopp skulle vara -
3 373,3 mkr, -45,0 mkr respektive 182,1 mkr.
 
Vad vi vet har inte kommunfullmäktige fattat något annat beslut om budget för 2020. Om så skulle 
skett borde den benämnas ”reviderad budget” eller liknande.
 
Eftersom årsredovisningen innehåller gravt felaktiga uppgifter deltar vi inte i delbeslut 1.
 
2021-04-12, Norrtälje
Jacob Heitmann, Sverigedemokraterna"
 
Ulrika Falk (S) reserverar sig till förmån för eget yrkande och lämnar in följande 
protokollsanteckning:
 
"Under 2020 tillförde regeringen tillsammans med Centerpartiet och Liberalerna historiska tillskott till 
Sveriges kommuner och regioner. Detta gjordes för att motverka Coronapandemins negativa effekter 
på välfärdens verksamheter. Istället för att låta välfärdens pengar gå till välfärden så väljer istället det 
moderatledda styret i Norrtälje kommun att lägga pengarna på hög. Vi socialdemokrater hade önskat 
att en större andel av det stora överskottet för 2020 hade kommit välfärden till dels, inte minst med 
tanke på att en stor del av tillskotten är permanenta, generella statsbidrag som gäller även 2021 och 
framåt.
 
Ett sätt att möjliggöra att ett överskott för innevarande år kan investeras i driften av kommunens 
verksamheter på ett mer långsiktigt hållbart sätt, och att motverka framtida underskott, är att lägga 
medlen i resultatutjämningsreserven (RUR). Detta gjordes senast 2016 under Samverkansstyret, då 
44 miljoner tillfördes RUR. Vi socialdemokrater är kritiska till att det moderatledda styret inte tillför 
RUR en enda krona trots ett historiskt stort överskott.
 
I november 2019 fattade kommunfullmäktige ett beslut om att införa en ny styrmodell för Norrtälje 
kommun. Socialdemokraterna ser fortsatt positivt på arbetet med att revidera styrprocessen, men 
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skulle önska en tydligare mätbarhet av måluppfyllnaden och därigenom en större tydlighet gentemot 
invånarna. Långsiktiga ambitioner är positiva, men det måste hela tiden vara tydligt för 
kommuninvånarna vad man når för resultat, år efter år, utifrån genomförda satsningar.
 
För Socialdemokraterna i kommunstyrelsen,
Ulrika Falk (S)"
 
Camilla Rydstrand (MP) reserverar sig till förmån för eget yrkande och lämnar in följande 
protokollsanteckning:
 
"Miljöpartiet yrkade bifall till Socialdemokraternas yrkande gällande avsättning av en del av resultatet 
till resultatutjämningsreserven, men yrkande bifölls inte av mötet. I årsredovisningen står uttryckligen 
att avsättning till reserven ”bör göras när resultatet möjliggör det”. I samma avsnitt definieras god 
ekonomisk hushållning som ett resultat som motsvarar mellan en och två procent av verksamhetens 
nettokostnad. Utfallet år 2020 var drygt fyra procent, varav det är högst rimligt att pengar kan 
avsättas till reserven, särskilt med tanke på att flera verksamheters budgetar, exempelvis 
socialförvaltningens, är ansträngda i spåren av pandemi. En stor del av 2020 års överskott 
möjliggjordes av statliga bidrag för hantering av pandemin. För att dessa pengar ska komma 
verksamheterna tillgodo bör de avsättas till reserven."
 
Britt-Mari Bardon (V) reserverar sig till förmån för eget yrkande.
 

Yrkanden
Ulrika Falk (S) yrkar på följande:
 

1. Tiohundra AB har under 2020 uppfyllt det kommunala ändamålet
2. Norrtälje Energi AB med dotterbolag har under 2020 uppfyllt det kommunala ändamålet
3. Roslagsbostäder AB med dotterbolag har under 2020 uppfyllt det kommunala ändamålet
4. Campus Roslagen AB med dotterbolag har under 2020 uppfyllt det kommunala ändamålet
5. Norrtälje kommunhus AB har under 2020 uppfyllt det kommunala ändamålet
6. Norrtälje kommunhus AB ska av 2020 års resultat lämna utdelning till Norrtälje kommun om 

6 100 tkr 2021
7. Avsätta 96 000 tkr till RUR, resultatutjämningsreserven, för att användas till att utjämna 

framtida konjunkturcykler
8. I övrigt godkänna bokslut och årsredovisning 2020

 
Britt-Mari Bardon (V) och Camilla Rydstrand (MP) yrkar bifall till Ulrika Falks (S) yrkande.
 

Beslutsgång
Ordföranden ställer kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag mot Ulrika Falks (S) yrkande som 
bifalls av Britt-Mari Bardon (V) och Camilla Rydstrand (MP), och finner att kommunstyrelsen beslutar 
i enlighet med kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag.
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Beslutet ska skickas till 
Ekonomiavdelningen
Samtliga förvaltningar i kommunen
Kommunalförbundet sjukvård och omsorg i Norrtälje kommun
Tiohundra AB
Roslagsbostäder AB
Campus Roslagen AB
Norrtälje Energi AB
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§53 Dnr KS 2021-18

Internkontrollrapport för Norrtälje kommun avseende verksamhetsåret 
2020
Beslut
Kommunstyrelsen föreslår:
 
Kommunfullmäktige godkänner Norrtälje kommuns internkontrollrapport för verksamhetsåret 2020.

Sammanfattning av ärendet
I enlighet med Norrtälje kommuns årshjul för uppföljning ska nämnder och bolag rapportera utförd 
internkontroll 2020 till kommunstyrelsen för vidare sammanställning av kommunens och bolagens 
totala internkontrollrapportering till kommunfullmäktige i samband med delår mars, augusti samt i 
årsredovisningen.

Beslutsunderlag
§32 KSAU Protokollsutdrag med tjänsteutlåtande avseende Internkontrollrapport för Norrtälje 
kommun avseende verksamhetsåret 2020

Beslutande sammanträde
Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens 
arbetsutskotts förslag, och finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
ekonomiavdelningen@norrtalje.se
Ordförande i Revisionen
Samtliga förvaltningar
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§54 Dnr KS 2021-4

Månadsrapport per februari för kommunstyrelsen 2021
Beslut

1. Kommunstyrelsen godkänner styrelsens månadsrapport per februari 2021.
2. Kommunstyrelsen beslutar att tillföra kommunstyrelsen 2 500 tkr från kommunstyrelsens 

anslag KS oförutsedda till förfogande, avseende fördjupade översiktsplaner för Rimbo och 
för Norrtälje stad, i enlighet med ny rutin för hantering av dessa kostnader vilken beskrivs i 
Mål och budget 2021-2023.

3. Kommunstyrelsen ger kommunstyrelsekontoret i uppdrag att till delårsrapport 1 per april 
redovisa en åtgärdsplan för en ekonomi i balans.

Sammanfattning av ärendet
Kommunstyrelsen har upprättat en månadsrapport per februari 2021 enligt kommunens styrmodell. I 
ärendet redovisas uppföljning av budget och utfall för perioden, helårsprognos och en riskanalys.

Beslutsunderlag
§33 KSAU Protokollsutdrag med tjänsteutlåtande avseende Månadsrapport per februari för 
kommunstyrelsen 2021

Beslutande sammanträde
Protokollsanteckningar
Jacob Heitmann (SD) lämnar in följande protokollsanteckning:
 
"I delbeslut 2 föreslås att ”tillföra kommunstyrelsen 2 500 tkr från kommunstyrelsens anslag KS 
oförutsedda till förfogande, avseende fördjupade översiktsplaner för Rimbo och för Norrtälje stad, i 
enlighet med ny rutin för hantering av dessa kostnader vilken beskrivs i Mål och budget 2021-2023”.
 
Vi är av uppfattningen att detta arbete är en del av den naturliga driften, och ska därmed finansieras 
ur kommunstyrelsens driftbudget.
 
Av den anledningen deltar vi inte i delbeslut 2. Vi tillstyrker delbeslut 1 och 3.
 
2021-04-12, Norrtälje
Jacob Heitmann, Sverigedemokraterna"
 

Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens 
arbetsutskotts förslag, och finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med förslaget.
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Beslutet ska skickas till 
Kommunstyrelsekontoret
Ekonomiavdelningen
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§55 Dnr KS 2021-424

Investeringsutrymme avseende Norrtälje vatten och avfall AB
Beslut
Kommunstyrelsen föreslår:

1. Kommunfullmäktige beslutar att via Norrtälje Kommunhus AB till Norrtälje vatten och avfall 
AB överföra investeringsutrymme och låneutrymme avseende VA-verksamheten, för såväl 
av kommunen redan beslutade/påbörjade investeringar som i Mål & budget 2021-2023 
investeringsplan planerade investeringar, uppgående till 337,0 mnkr år 2021, 507,5 mnkr år 
2022 och 562,8 mnkr år 2023.

2. Kommunfullmäktige beslutar att via Norrtälje Kommunhus AB till Norrtälje vatten och avfall 
AB överföra investeringsutrymme och låneutrymme avseende renhållningsverksamheten, för 
såväl av kommunen redan beslutade/påbörjade investeringar som i Mål & budget 2021-2023 
investeringsplan planerade investeringar, uppgående till 24,0 mnkr år 2021, 29,5 mnkr år 
2022 och 12,0 mnkr år 2023.

3. Överföring av investeringsutrymme sker genom att utöka Norrtälje Kommunhus AB och 
Norrtälje vatten och avfall ABs lån och investeringsramar med maximalt 361 mnkr avseende 
år 2021, exkluderat från i separat ärende beslutad förvärvsfinansiering.

4. Kommunfullmäktige beslutar att det för respektive investeringsärende med utgångspunkt i 
Mål & budget 2021-2023 fastställd investeringsplan ska fattas särskilt beslut i NKABs 
styrelse.

Sammanfattning av ärendet
Kommunfullmäktige beslutade den 31 augusti 2020, §142 att överföra kommunens ansvar som 
huvudman för allmänna vatten- och avloppsanläggningar enligt lagen (2006:412) om allmänna 
vattentjänster och kommunens renhållningsansvar enligt miljöbalken (1998:808) till ett av kommunen 
genom Norrtälje Kommunhus AB helägt aktiebolag.
 
VA- och renhållningsverksamheterna har i av Kommunfullmäktige beslutad Mål & budget 2021-2023 
tilldelats utrymme för såväl pågående som planerade investeringar för perioden 2021-2023. 
Motsvarande investeringsutrymme och lånefinansiering medges för verksamheterna även efter 
verksamhetsövergången till Norrtälje vatten och avfall AB.

Beslutsunderlag
§34 KSAU Protokollsutdrag med tjänsteutlåtande avseende Investeringsutrymme avseende Norrtälje 
vatten och avfall AB

Beslutande sammanträde
Deltar ej i beslut
Jacob Heitmann (SD) meddelar att Sverigedemokraterna ej deltar i beslutet.
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Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens 
arbetsutskotts förslag, och finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Kommundirektör/VD Norrtälje Kommunhus AB
Ekonomiavdelningen
Norrtälje Kommunhus AB
Norrtälje Vatten och Avlopp AB
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§56 Dnr KS 2021-402

Ändring av Norrtälje Kommuns kreditvillkor
Beslut
Kommunstyrelsen föreslår:

Kommunfullmäktige beslutar att tilldela ett räntepåslag om 0,6 procentenheter över Norrtälje 
kommuns internränta till Norrtälje vatten och avfall AB.

Sammanfattning av ärendet
I tjänsteutlåtandet lämnas förslag om att tilldela ett räntepåslag om 0,6 procentenheter över Norrtälje 
kommuns internränta till Norrtälje vatten och avfall AB. Ändringen träder i kraft genom att antaga 
reviderade kreditvillkor.

Beslutsunderlag
§35 KSAU Protokollsutdrag med tjänsteutlåtande avseende ändring av Norrtälje Kommuns 
kreditvillkor

Beslutande sammanträde
Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens 
arbetsutskotts förslag, och finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Ekonomiavdelningen
Juridiska enheten
Kommundirektör / VD NKAB
NKAB styrelse
Norrtälje vatten och avfall AB
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§57 Dnr KS 2021-465

Inför avtalstecknande PrintCopy, ny finansieringsform
Beslut
Kommunstyrelsen antar förslaget att godkänna anskaffningsformen gällande Print/Copy ny 
finansieringsform.

Sammanfattning av ärendet
Anskaffningsformen sker genom print/copy som tjänst, baserad på klick. Ärendet ersätter tidigare 
beslut, diarienummer KS 2020-1879, daterad den 20 oktober 2020.
 
Nuvarande avtal med leverantören Ricoh löper ut den 9 maj 2021 och innan dess behöver ett nytt 
avtal tecknas.
 
Avtalsvärdet inklusive införande beräknas uppgå till ca 12,6 mnkr i ett avtal på 5+1+1 år. Ett 
tilldelningsbeslut förväntas kunna fattas under våren/sommaren 2021. Kostnaden för avtalet, 
inklusive utrustning, förbrukning (toner), service och support, betalas av de som använder tjänsten.

Beslutsunderlag
§36 KSAU Protokollsutdrag med tjänsteutlåtande avseende Inför avtalstecknande PrintCopy, ny 
finansieringsform

Beslutande sammanträde
Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens 
arbetsutskotts förslag, och finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
IT-avdelningen, anders.larsson1@norrtalje.se
Ekonomiavdelningen@norrtalje.se
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§58 Dnr KS 2020-1725

Investering 2021 - Skarsjö aktivitetspark
Beslut

1. Kommunstyrelsen anslår 5,5 mnkr i investeringsanslag till Skarsjö aktivitetspark i Rimbo.
2. Investeringen finansieras med kommunstyrelsens anslag för investeringar 2021.
3. Tillkommande kapital- och driftskostnader om 889 tkr från och med 2022 inarbetas i mål- och 

budget 2022-2024.
4. Kommunstyrelsens arbetsutskott uppdrar till Gatu- parkavdelningen att inkomma med 

riskanalys som beskriver dagvattenhanteringen och mer hur riskerna kommer att hanteras.

Sammanfattning av ärendet
Investeringen avser att anlägga en aktivitetspark i Skarsjöparken för alla åldrar och som är tillgänglig 
och central utifrån det som beslutas om i projektet.
 
Investeringen är beräknad till en kostnad av 5,5 mnkr, 488 tkr för utökade driftkostnader för de nya 
anläggningarna samt standardhöjning av befintliga förvaltningsobjekt. Investeringen finansieras med 
kommunstyrelsens anslag för investeringar 2021. Kapitalkostnaderna ökar med 401 tkr från och med 
2022 till följd av komponentavskrivning. Tillkommande kapital- och driftskostnader om 889 tkr från 
och med 2022 inarbetas i mål- och budget 2022-2024.

Beslutsunderlag
§37 KSAU protokollsutdrag med tjänsteutlåtande investering 2021 – Skarsjö aktivitetspark
Bilaga Uppdateringar_Skarsjöparken_Rimbo_markerad

Beslutande sammanträde
Reservationer & protokollsanteckningar
Camilla Rydstrand (MP) reserverar sig till förmån för eget yrkande och lämnar in följande 
protokollsanteckning:
 
"Anledning återremiss: Miljöpartiet ser mycket positivt på en satsning på Skarsjö aktivitetspark och 
har heller inget att invända mot investeringens storlek, men tycker att satsningen lämnar stora behov 
ohanterade och att projektet missar potential och yrkar därför återremiss för att projektet ytterligare 
ska kunna utvecklas inom följande områden:
 
En långsiktig satsning på parken skulle behöva åtgärda dagvattenproblematiken och samtidigt kunna 
få ett värdefullt ekologiskt och pedagogiskt inslag, med inslag av exempelvis dagvattenpark och ökad 
biologisk mångfald. Istället fokuseras investeringen på enbart anläggningsinvesteringar med ökade 
driftkostnader som följd, och befintliga bekymmer kvarstår och skjuts på framtiden. Den omvända 
ordningsföljden hade varit att föredra, genom att börja med en bra grund och bygga vidare på den.
 
I ärendet radas risker upp, men det framgår inte om det tagits någon ekonomisk höjd i 
investeringsbeslutet för att hantera dessa. Risken är att antingen helheten inte kan genomföras eller 
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att budgeten överskrids. Självklart ska Skarsjöparken iordningställas, men på ett långsiktigt hållbart 
sätt."
 

Yrkanden
Jacob Heitmann (SD), Robert Beronius (L), Ulrika Falk (S), Tommy Lundqvist (C), Staffan 
Tjörnhammar (M) och Britt-Mari Bardon (V) yrkar bifall till kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag.
 
Camilla Rydstrand (MP) yrkar på återremiss med följande motivering: "Miljöpartiet ser mycket positivt 
på en satsning på Skarsjö aktivitetspark och har heller inget att invända mot investeringens storlek, 
men tycker att satsningen lämnar stora behov ohanterade och att projektet missar potential"
 

Beslutsgång
Ordföranden frågar kommunstyrelsen om ärendet ska behandlas vid dagens sammanträde eller 
återremitteras i enlighet med Camilla Rydstrands (MP) återremissyrkande, och finner att ärendet 
avgörs idag.
 
Sedan frågar ordföranden om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens 
arbetsutskotts förslag, som bifalls av Jacob Heitmann (SD), Robert Beronius (L), Ulrika Falk (S), 
Tommy Lundqvist (C), Staffan Tjörnhammar (M) och Britt-Mari Bardon (V), och finner att 
kommunstyrelsen beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Handläggare
Teknisk direktör/Tekniska kontoret
Gatu- och parkavdelningen
Teknik- och klimatnämnden
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§59 Dnr KS 2021-244

Reinvestering 2021 - Roslagsskolan idrottshall omklädningsrum
Beslut
Kommunstyrelsen beslutar:

1. Tidigare beviljat reinvesteringsanslag utökas med 4 500 tkr till totalt 8 500 tkr för 
renovering/ombyggnad av roslagsskolans omklädningsrum.

2. Finansiering sker med kommunstyrelsens anslag för investeringar 2021
3. Total kapitalkostnad som uppkommer, uppgår till 447 tkr/år (år 1)
4. Uppkommen kapitalkostnad finansieras genom utökad internhyra från och med 2023 till 

barn- och utbildningsnämnden och kultur- och fritidsnämnden.
5. Uppdra åt kommunstyrelsekontoret att stryka formuleringen "Vi lever i en tid med hög 

invandring och många från andra kulturer får inte visa sig för varandra." i tjänsteutlåtandet.

Sammanfattning av ärendet
Roslagsskolans idrottshall byggdes någonstans runt 1965. Omklädningsrummen är originalskick och 
inga underhållande åtgärder har gjorts gällande omklädningsrum sedan hallen byggdes. Nu föreslås 
omklädningsrum och duschar att renoveras/byggas om samtidigt som stammar i golv byts ut.
 
Omklädningsrummen får egna duschrum och handikapps wc. Ombyggnaden av duschrummen 
skapas en bättre miljö med större trygghet för eleverna. Total kostnad är 8 500 tkr, kapitalkostnad 
som uppkommer är 447 tkr år 1.

Beslutsunderlag
§38 KSAU Protokollsutdrag med tjänsteutlåtande avseende Reinvestering 2021 - Roslagsskolan 
idrottshall omklädningsrum, renovering

Beslutande sammanträde
Yrkanden
Jacob Heitmann (SD) yrkar bifall till kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag med följande 
ändringsyrkande:
 
"Sverigedemokraterna ställer sig bakom beslutet att reinvestera i Roslagsskolans omklädningsrum. 
Det är på tiden att de nästan 60 år gamla omklädningsrummen renoveras och byggs om.  En av 
förklaringarna till renoveringen ska genomföras är “Vi lever i en tid med hög invandring och många 
från andra kulturer får inte visa sig för varandra. Många av eleverna löser det idag med att duscha 
med kläderna på eller att inte duscha alls.”  Detta signalerar att kommunen anpassar sig efter 
kulturer med förlegade synsätt och normer. Istället för att bemöta invandrare med respekt och 
välkomna dem in i den öppna, svenska kulturen, kuvar sig härmed kommunen och öppnar upp för 
oönskad anpassning från fel part. Idag bygger vi bås, vad blir nästa steg, könsuppdelade klassrum 
och ingångar? Motiveringen är oacceptabel och behöver tas bort. 
 
Därför yrkar Sverigedemokraterna att ovanstående citerade text stryks ur handlingarna."
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Robert Beronius (L), Tommy Lundqvist (C), Camilla Rydstrand (MP), Ann Lewerentz (M) och Anders 
Olander (C) yrkar bifall till kommunstyrelsens arbetsutskottförslag med tillägget att ge 
kommunstyrelsekontoret i uppdrag att stryka formuleringen "Vi lever i en tid med hög invandring och 
många från andra kulturer får inte visa sig för varandra." i tjänsteutlåtandet.
 

Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens 
arbetsutskotts förslag och tilläggsyrkandet från Robert Beronius (L), Tommy Lundqvist (C), Camilla 
Rydstrand (MP), Anna Söderblom (V), Ann Lewerentz (M) och Anders Olander (C), och finner att 
kommunstyrelsen beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Tekniska kontoret
Fastighetsavdelningen
Ekonomiavdelningen
Barn- och utbildningskontoret
Kultur- och fritidskontoret
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§60 Dnr KS 2021-246

Investering 2021 – anslag för hyresgästpåkallade 
verksamhetsanpassningar 2021
Beslut
Kommunstyrelsen beslutar:

1. Anslå investeringsmedel om totalt 7 800 tkr år 2021 för hyresgästpåkallade 
verksamhetsanpassningar av kommunala fastigheter. Investeringsanslagen fördelas enligt 
nedan:
800 tkr för verksamhetsanpassningar inom utbildningsnämndens ansvarsområde.
3 000 tkr för verksamhetsanpassningar inom barn- och skolnämndens ansvarsområde.
1 500 tkr för verksamhetsanpassningar inom kommunalförbundet sjukvård och omsorg i 
Norrtälje ansvarsområde
500 tkr för verksamhetsanpassningar inom socialnämndens ansvarsområde
2000 tkr år för övriga nämnders ansvarsområde.

2. Investeringarna finansieras genom kommunstyrelsens anslag för investeringar år 2021.
3. Kapitalkostnader och utökade driftkostnader som uppstår till följd av anpassningen 

finansieras inom respektive nämnders befintliga ramar och fördelas enligt nedan.
Kapitalkostnad 65 tkr/år (år 1) för utbildningsnämndens ansvarsområde.
Kapitalkostnad 245 tkr/år (år 1) för barn- och skolnämndens ansvarsområde.
Kapitalkostnad 41 tkr/år (år 1) för socialnämndens ansvarsområde
Kapitalkostnad 163 tkr/år (år 1) för övriga nämnders ansvarsområde.

4. För kommunalförbundet sjukvård och omsorg i Norrtälje och andra externa hyresgäster 
finansieras uppkomna kapitalkostnader om 123 tkr/år och utökade driftkostnader som 
uppstår till följd av anpassningen genom avtalade hyresförpliktelser för den aktuella 
fastigheten.

5. Uppdra åt fastighetsavdelning att till nästkommande kommunstyrelse den 3 maj 2021, 
redovisa föregående års investering för hyresgästpåkallade verksamhetsanpassningar.

Sammanfattning av ärendet
Fastighetsavdelningen har behov av investeringsanslag om totalt 7 800 tkr för hyresgästpåkallade 
verksamhetsanpassningar av kommunala fastigheter. Behov av hyresgästpåkallade investeringar 
och verksamhetsanpassningar uppstår ofta med kort varsel och föranleds ofta av myndighetsbeslut 
via t.ex. brandsyn eller annat lagstadgat krav där genomförandet behöver ske omgående.
 
Investeringarna finansieras inom ramen för kommunstyrelsens anslag för investeringar år 2021. 
Kapitalkostnader och utökade driftkostnader som uppstår till följd av anpassningen finansieras inom 
berörda nämnders befintliga ramar.
 
För Kommunalförbundet Sjukvård och omsorg i Norrtälje och andra externa hyresgäster finansieras 
kapitalkostnader och utökade driftkostnader som uppstår till följd av anpassningen genom avtalade 
hyresförpliktelser för den aktuella fastigheten.

Beslutsunderlag
§39 KSAU Protokollsutdrag med tjänsteutlåtande avseende investering 2021 – anslag för 
hyresgästpåkallade verksamhetsanpassningar 2021
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Beslutande sammanträde
Yrkanden
Anders Olander (C) yrkar bifall till kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag med tillägget att uppdra 
åt fastighetsavdelning att till nästkommande kommunstyrelse den 3 maj 2021, redovisa föregående 
års investering för hyresgästpåkallade verksamhetsanpassningar.
 

Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens 
arbetsutskotts förslag, som bifalls av Anders Olander (C), och finner att kommunstyrelsen beslutar i 
enlighet med förslaget.
 
Sedan frågar ordföranden om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med Anders Olander (C) 
tilläggsyrkande, och finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Fastighetsavdelningen
Teknik- och klimatnämnden
Ekonomiavdelningen
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§61 Dnr KS 2021-530

Investering 2021 – Räddningsfordon och utalarmeringsutrustning
Beslut

1. Kommunstyrelsen anslår 6 mnkr för investering i ett släck-/räddningsfordon, inklusive 
släcksystem samt räddningsutrustning, placerad i Norrtälje.

2. Kommunstyrelsen anslår 1,2 mnkr för investering i ett mindre räddningsfordon, placerad i 
Norrtälje, att nyttjas som dragfordon för specialresurser samt vid sjukvårdslarm. Befintligt 
fordon flyttas till Blidö vilket leder till en resursuppgradering där.

3. Kommunstyrelsen anslår 1,6 mnkr för investering i ett ledningsfordon för ledning av insats.
4. Kommunstyrelsen anslår 400 tkr för investering i utalarmeringsutrustning på 

brandstationerna i Älmsta och Blidö.
5. Kommunstyrelsen anslår 600 tkr för investering i diverse räddningsmaterial samt motorspruta 

för ökning av pumpförmåga vid skogsbränder.
6. Kommunstyrelsen anslår 1,2 mnkr för uppgradering av larmställ till brandmän i Norrtälje, 

Älmsta, Hallstavik, Rimbo och Blidö.
7. Trygghets- och säkerhetskontoret får i uppdrag att avyttra fyra fordon som ska utgå ur 

fordonsflottan, till ett uppskattat sammanlagt värde av ca 200 tkr, gällande: RBL295 Släckbil 
Scania Scania årsmodell 2000 (reservfordon för övriga släck-/räddningsfordon, uppskattat 
försäljningsvärde ca 100 tkr FHO715 VW Passat årsmodell 2014, användningsområde 
tillsyner etcetera uppskattat försäljningsvärde ca 60 tkr. MLR741 VW Transporter årsmodell 
2009, framskjuten enhet på Blidö. Uppskattat försäljningsvärde ca 40 tkr.

8. Finansiering sker med kommunstyrelsens anslag för investeringar 2021.
9. Kapitalkostnaden för investeringarna hanteras inom kommunstyrelsens befintliga budgetram 

för driftskostnader och uppgår till 11 990 tkr fördelad över 3, 6, 10 och 15 år. 
Kapitalkostnaderna faller ut med start 2021 och 2022 beroende på aktiveringstidpunkt för 
respektive investeringsobjekt.

Sammanfattning av ärendet
Kommunstyrelsen anslår totalt 11 mnkr för investering i ett tyngre släck-/räddningsfordon med 
placering i Norrtälje, ett mindre räddningsfordon med placering i Norrtälje, ett ledningsfordon för 
ledning av insats, digital utalarmeringsutrustning för brandstationerna i Älmsta och på Blidö, 
räddningsmaterial samt motorspruta och larmställ. Investeringarna medför en intern förflyttning av 
fordon och resurser som gör att även brandstationen på Blidö erhåller en resursuppgradering. 
Utgående fordon avyttras till ett uppskattat sammanlagt värde av ca 200 tkr.

Beslutsunderlag
§40 KSAU Protokollsutdrag med tjänsteutlåtande avseende investering 2021 – Räddningsfordon och 
utalarmeringsutrustning

Beslutande sammanträde
Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens 
arbetsutskotts förslag, och finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med förslaget.
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Beslutet ska skickas till 
Ekonomiavdelningen
Trygghets- och säkerhetskontoret
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§62 Dnr KS 2020-1539

Slutredovisning av investeringsprojekt - Utbyggnad av det kommunala 
VA-ledningsnätet i Skärsta - Hallstavik
Beslut
Kommunstyrelsen godkänner slutredovisning av investeringsprojekt 17045 utbyggnad av vatten- och 
avloppsledningsnätet i Skärsta – Hallstavik.

Sammanfattning av ärendet
Utbyggnad har skett av VA-ledningsnätet i Skärsta – Hallstavik. Sammanlagt har 18 st nya 
förbindelsepunkter upprättats och en ny avloppspumpstation byggts. Utbyggnad har skett efter 
Granlundsvägen och Kustvägen samt även fastigheter efter Tallvägen.
 
Den totala kostnaden för att genomföra projektet är 10 824 000 kr och beviljade investeringsmedel 
uppgår till 11 568 000 kr.
 
Kommunstyrelsen har anslagit medel för VA-ledningsutbyggnaden i beslut den 23 okt 2017 § 210, 
den 2 maj 2018 § 84 och den 1 april 2019 § 33.

Beslutsunderlag
§41 KSAU Protokollsutdrag med tjänsteutlåtande avseende Slutredovisning av investeringsprojekt - 
Utbyggnad av det kommunala VA-ledningsnätet i Skärsta - Hallstavik

Beslutande sammanträde
Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens 
arbetsutskotts förslag, och finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med förslaget.
 

Beslutet ska skickas till 
VA-avdelningen verksamhetssamordnare
Teknik- och klimatnämnden
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Allmänkommunala ärenden

§63 Dnr KS 2021-314

Plan för Norrtälje kommunkoncerns arbete med krisberedskap och civilt 
försvar 2021-2023
Beslut
Kommunstyrelsen föreslår:

1. Kommunfullmäktige beslutar att anta Plan för Norrtälje kommunkoncerns arbete med 
krisberedskap och civilt försvar 2021-2023.

2. Kommunfullmäktige beslutar att upphäva Norrtälje kommuns styrdokument för krisberedskap 
2020, KF § 233, antagen av kommunfullmäktige 2020-11-16.

 
Kommunstyrelsen beslutar för egen del, under förutsättning att kommunfullmäktige beslutar om 
upphävande av Norrtälje kommuns styrdokument för krisberedskap 2020, KF § 233 samt antagande 
av Plan för Norrtälje kommunkoncerns arbete med krisberedskap och civilt försvar 2021-2023, att 
kommundirektören fastställer Riktlinje för hantering av samhällsstörningar samt Utbildnings- och 
övningsplan 2020-2023.

Sammanfattning av ärendet
Norrtälje kommun ska vara en trygg och säker kommun – i både vardag och kris. Därför ska 
kommunkoncernens verksamheter ha en hög motståndskraft med god beredskap och förmåga att 
hantera samhällsstörningar i fred såväl som under höjd beredskap. När en samhällsstörning inträffar 
ska rätt åtgärder vidtas i tillräcklig omfattning för att minimera negativa konsekvenser, upprätthålla 
samhällsviktig verksamhet samt säkerställa en snar återgång till normaliteten. Verksamhetens 
kontinuitetssäkerhet i vardagen ska utgöra grunden för krisberedskapen på vilken förmågan till civilt 
försvar ska byggas. Detta kräver ett systematiskt kommunkoncernarbete som inriktas med 
antagandet av Plan för Norrtälje kommunkoncerns arbete med krisberedskap och civilt försvar 2021-
2023.

Beslutsunderlag

§43 KSAU Protokollsutdrag med tjänsteutlåtande avseende plan för Norrtälje kommunkoncerns 
arbete med krisberedskap och civilt försvar 2021-2023

Beslutande sammanträde
Protokollsanteckningar
Camilla Rydstrand (MP) lämnar in följande protokollsanteckning:
 
"Miljöpartiet påpekade under sammanträdet avsaknaden av ambitioner för strategisk samverkan med 
andra kommuner än de i Stockholmsregionen samt med frivilligorganisationer. Att denna samverkan 
är viktig och prioriterad, samt att den till viss del redan genomförs, bekräftades av sakkunniga 
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tjänstepersoner vid kommunstyrelsens arbetsutskott. Det beskedet är positivt, men Miljöpartiet vill 
likväl framföra önskemål om att den ambitionen framöver även ska återspeglas i de styrdokument 
som antas i frågan."
 

Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens 
arbetsutskotts förslag, och finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Samtliga kontor/förvaltningar i Norrtälje kommun
Samtliga kommunbolag
Samtliga kommunalförbund
Norrtälje kommuns författningssamling
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§64 Dnr KS 2020-2296

Utökning av verksamhetsområde för allmänna vattentjänster våren 2021
Beslut
Kommunstyrelsen föreslår:
 
Kommunfullmäktige beslutar att utöka verksamhetsområdet för allmänna vattentjänster med de 
fastigheter som framgår av bilaga 1 och 2.

Sammanfattning av ärendet
Kommunstyrelsekontoret/VA-avdelningen föreslår kommunfullmäktige att utöka verksamhetsområdet 
för allmänna vattentjänster. Sammanlagt berör ärendet nio fastigheter vilka planeras att få anslutning 
till kommunens allmänna VA-anläggning.
 
Samtliga fastigheter bedöms ha behov av allmänna vattentjänster i ett större sammanhang enligt § 6 
lagen (2006:412) om allmänna vattentjänster (LAV). Utvidgningen är nödvändig för att rättigheter och 
skyldigheter enligt LAV, kommunens VA-taxa och allmänna bestämmelser för användandet av 
Norrtälje kommuns allmänna vatten- och avloppsanläggning (ABVA) ska gälla för de berörda 
fastigheterna.

Beslutsunderlag
§44 KSAU Protokollsutdrag med tjänsteutlåtande avseende Utökning av verksamhetsområde för 
allmänna vattentjänster våren 2021

Beslutande sammanträde
Yrkanden
Tommy Lundqvist (C) yrkar bifall till kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag.
 

Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens 
arbetsutskotts förslag, som bifalls av Tommy Lundqvist (C), och finner att kommunstyrelsen beslutar i 
enlighet med förslaget.
 

Beslutet ska skickas till 
VA-chef
Förvaltningsdirektör
Verksamhetssamordnare VA-avdelningen
VA-ingenjörer: vaing@norrtalje.se
Kartingenjörer vid VA-avdelningen: va-kartor@norrtalje.se
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Bygg- och miljönämnden
Handläggare av tjänsteutlåtandet
Norrtälje vatten och avfall AB
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§65 Dnr KS 2021-403

Beslut om utställning av förslag till nya avfallsföreskrifter för Norrtälje 
kommun
Beslut
Kommunstyrelsen beslutar om att ställa ut förslaget till nya avfallsföreskrifter under perioden 14 april 
2021 till och med 12 maj 2021.

Sammanfattning av ärendet
Enligt Miljöbalken (SFS 1998:808) är varje kommun skyldig att upprätta en renhållningsordning, 
bestående av avfallsplan och avfallsföreskrifter. Avfallsföreskrifterna är kommunens lagtext för 
avfallshanteringen. Föreskrifterna innehåller bland annat bestämmelser om hur avfall ska sorteras, 
förvaras och hämtas.

Beslutsunderlag
§45 KSAU Protokollsutdrag med tjänsteutlåtande avseende Beslut om utställning av förslag till nya 
avfallsföreskrifter för Norrtälje kommun

Beslutande sammanträde
Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens 
arbetsutskotts förslag, och finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Norrtälje vatten och avfall AB
Samhällsbyggnadskontoret
Bygg- och miljönämnden
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§66 Dnr KS 2021-430

Firmatecknare för Norrtälje kommun
Beslut
Kommunstyrelsen beslutar bemyndiga:

 kommunstyrelsens ordförande Bino Drummond (M) eller
 kommunstyrelsens 1:e vice ordförande Anders Olander (C) eller
 kommunalråd Staffan Tjörnhammar (M)

 
att i förening med
 

 kommundirektör Anette Madsen eller
 ekonomidirektör Germund Jonsson

teckna kommunens firma.
 
Detta beslut ersätter samtliga tidigare beslut om bemyndiganden avseende firmateckningsrätt.

Sammanfattning av ärendet
För att praktiskt hantera situationer då kommunen ingår avtal eller gör åtaganden finns behov av att 
utse firmatecknare. Nuvarande bemyndigande att teckna kommunens firma behöver till följd av 
personalförändringar ändras. Beslutet medför inga kostnader.

Beslutsunderlag
§46 KSAU Protokollsutdrag avseende Firmatecknare för Norrtälje kommun

Beslutande sammanträde
Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens 
arbetsutskotts förslag, och finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Chefssekreterare
Samtliga förvaltningar
Redovisningschef
Finanscontroller
Ekonomidirektör
Kommundirektör
Kommunstyrelsens ordförande
Kommunstyrelsens vice ordförande
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Kommunalråd
Ekonomiavdelning
Mark- och exploateringsavdelning
Planavdelning
Samhällsbyggnadskontoret
Upphandling
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§67 Dnr KS 2021-315

Antagande av instruktion för kommundirektör enligt kommunallag
Beslut
Kommunstyrelsen beslutar att anta den reviderade instruktionen för kommundirektör enligt 
kommunallagen (2017:725) enligt bilaga 1, till kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtande den 5 mars 
2021.

Sammanfattning av ärendet
I samband med att nya kommunallagen trädde i kraft den 1 januari 2018 antog kommunstyrelsen en 
instruktion för kommundirektören. Instruktionen fastställer hur direktören ska leda förvaltningen under 
styrelsen samt direktörens uppgifter i övrigt.
 
En revisionsgranskning som genomfördes under 2019 av PwC, på uppdrag av de förtroendevalda 
revisorerna, utvisade att det fanns brister och otydligheter i instruktionen som behövde ses över. Det 
har även konstaterats att instruktionen saknar bestämmelser om vilka uppgifter som ankommer på 
kommundirektören vad gäller krisberedskap. Kommunfullmäktige har beslutat att instruktionen ska 
kompletteras i det avseendet.
 
Med anledning härav har kommundirektörens instruktion korrigerats i de delar som utpekats som 
bristfälliga och utökats med en ny rubrik avseende ”Krisberedskap och civilt försvar”.

Beslutsunderlag
§47 KSAU Protokollsutdrag avseende Antagande av instruktion för kommundirektör enligt 
kommunallag

Beslutande sammanträde
Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens 
arbetsutskotts förslag, och finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Kommundirektören
Norrtälje kommuns författningssamling
Trygghets- och säkerhetskontoret
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§68 Dnr KS 2021-247

Revidering av delegationsordning för kommunstyrelsen
Beslut
Kommunstyrelsen antar förslag till ny delegationsordning enligt bilaga 1, till kommunstyrelsekontorets 
tjänsteutlåtande, den 5 mars 2021.

Sammanfattning av ärendet
Kommunallagens delegationsbestämmelser ger nämnderna möjlighet att ge organ och 
befattningshavare formell grund för att fatta beslut i nämndernas ställe. Delegeringen av 
beslutanderätten syftar till att nämndens arbete ska kunna skötas på ett ändamålsenligt sätt genom 
att skapa kortare beslutsvägar, effektivare hantering och förutsättningar för de politiska organen att 
kunna fokusera på politiska och ideologiska frågor.
 
Förändringarna i den föreslagna delegationsordningen är i huvudsak föranledda av bolagiseringen av 
VA- och renhållningsverksamheten men den bygger också på önskemål från de olika avdelningarna 
som framkommit vid en inventering.

Beslutsunderlag
§48 KSAU Protokollsutdrag avseende Revidering av delegationsordning för kommunstyrelsen

Beslutande sammanträde
Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens 
arbetsutskotts förslag, och finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Kommundirektören
Samhällsbyggnadsdirektören
Avdelningschefer inom kommunstyrelsen
Chefsjurist
Samhällsbyggnadsjurist
Norrtälje kommuns författningssamling
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§69 Dnr KS 2020-351

Beslut om delegation att ingå förlikning i ärende om skadestånd på 
grund av kontraktsbrott
Beslut
Kommunstyrelsen besluta delegera rätten att ingå förlikning och besluta om undertecknande av 
förlikningsavtal, i ärende om skadestånd på grund av kontraktsbrott (KS 2020-351), till 
kommunstyrelsens presidie. 

Sammanfattning av ärendet
Köparen av fastigheten Norrtälje Storsten 16 har riktat krav på ekonomisk ersättning mot kommunen 
på grund av kontraktsbrott.
 
Nu fråga om rätten att ingå förlikning ska delegeras till kommunstyrelsens presidium.

Beslutsunderlag
Tjänsteutlåtande delegation_
Bilaga 1. Kravbrev från köparen

Beslutande sammanträde
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens 
arbetsutskotts förslag, och finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Kommundirektör
Samhällsbyggnadsdirektör
Chefsjurist
Samhällsbyggnadsjurist
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§70 Dnr KS 2021-396

Hemställan åt Kommunalförbundet Sjukvård och Omsorg i Norrtälje att 
utreda behov av trygghetsboende samt ta fram riktlinjer
Beslut

1. Kommunstyrelsen hemställer åt Kommunalförbundet Sjukvård och Omsorg i Norrtälje 
(KSON) att, i enlighet med initiativ i kommunstyrelsens verksamhetsplan för år 2021, ta fram 
en ersättningsmodell för biståndsbedömt trygghetsboende.

2. Kommunstyrelsekontoret hemställer att KSON senast den 15 maj 2021 redogör för sina 
slutsatser över vad ett biståndsbedömt trygghetsboende innebär i Norrtälje kommun. I 
redogörelsen ska ingå en beskrivning av vilken upphandlingsform som rekommenderas och 
vilka konsekvenser detta kan få för KSON, Norrtälje kommun och kommuninvånarna.

Sammanfattning av ärendet
Kommunstyrelsen har i sin verksamhetsplan för år 2021 antagit ett initiativ om att aktivt verka för att 
KSON tar fram en ersättningsmodell för, och färdigställer sin utredning av innebörden av, 
biståndsbedömt trygghetsboende i Norrtälje kommun. En ersättningsmodell och en definition av 
biståndsbedömt trygghetsboende, utifrån gällande lagstiftning, bedöms vara en förutsättning för att 
kunna realisera etablering av trygghetsboenden i kommunen. Tjänsteutlåtandet formaliserar 
kommunstyrelsekontorets och KSON:s dialog kring trygghetsboenden och kommunicerar 
kommunstyrelsens avsikter så som de beskrivs i nämndens verksamhetsplan för innevarande år.

Beslutsunderlag
§49 KSAU Protokollsutdrag avseende Hemställan åt kommunalförbundet sjukvård och omsorg att 
utreda behov av trygghetsboende samt ta fram riktlinjer

Beslutande sammanträde
Protokollsanteckningar
Britt-Mari Bardon (V) lämnar in följande protokollsanteckning:
 
"Det är glädjande att en fråga vi drivit så länge ska utredas. Vi vill dock vidare lyfta förhoppningen om 
att trygghetsboendet kommer drivas i egen regi.
Britt-Mari Bardon,
Vänsterpartiet Norrtälje"
 

Yrkanden
Jacob Heitmann (SD), Britt-Mari Bardon (V) och Robert Beronius (L) yrkar bifall till 
kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag.
 

Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens 
arbetsutskotts förslag, och finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med förslaget.
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Beslutet ska skickas till 
Kommundirektören
Kommunalförbundet Sjukvård och Omsorg i Norrtälje
Samhällsbyggnadskontorets mark- och exploateringsavdelning
Samhällsbyggnadskontorets planavdelning
Planerings- och strategiavdelningen
Äldreombudsmannen
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§71 Dnr KS 2021-502

Förvaltningsgemensam handlingsplan för psykisk hälsa
Beslut
Kommunstyrelsen föreslår:
 
Kommunfullmäktige godkänner förslaget till förvaltningsgemensam handlingsplan för psykisk hälsa.

Sammanfattning av ärendet
Uppdraget att ta fram en förvaltningsgemensam handlingsplan för psykisk hälsa i Norrtälje kommun 
syftar till att främja psykisk hälsa och förebygga psykisk ohälsa.
 
En gemensam handlingsplan ska möjliggöra ökad samverkan, skapa korta beslutsvägar och 
effektivisera arbetet. Uppföljning, återrapportering och redovisning sker i styrgruppen utifrån arbetet 
som sker på arbetsplattformarna.
 
Direktionen för Kommunalförbundet förbundet Sjukvård och omsorg i Norrtälje (KSON) antog den 
förvaltningsgemensamma handlingsplanen den 10 februari 2021. Ärendet är samberett med barn- 
och utbildningskontoret, socialkontoret och trygghets- och säkerhetskontoret.

Beslutande sammanträde
Protokollsanteckningar
Britt-Mari Bardon (V) lämnar in följande protokollsanteckning:
 
"I det stora hela är det här en bra och viktig plan och vi är mycket positiva till att den tas men det 
finns en punkt vilken vi tycker bör utvecklas.
 
Den bakomliggande rapporten anger att: "att vara flicka/kvinna som en riskfaktor för psykisk ohälsa i 
Norrtälje Kommun”. Det står ingenting om åtgärder riktade för att komma tillrätta med detta i 
handlingsplanen. I skenet av det tycker vi att man särskilt behöver lyfta flickors psykiska hälsa.
 
Vi skulle vilja se insatser för att komma till rätta med detta, till exempel med de åtgärder som följer:
Personal/resursförstärkning av Tink med uppdrag: att genom samtal med unga flickor, komma med 
förslag som utvecklar tryggheten för gruppen. Förstärkt långsiktigt avtal med kvinnojouren med 
uppdrag att utveckla tjejjouren. Utveckla och bredda mobila skolteamet till ett socialt/psykiatriskt 
team. Teamet kan utrustas med lots-funktion, ingång till hjälp för psykisk ohälsa samt uppsökande 
verksamhet. Avlasta BUP.
Britt-Mari Bardon,
Vänsterpartiet Norrtälje"
 
Camilla Rydstrand (MP) lämnar in följande protokollsanteckning:
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"Miljöpartiet är positiva till att detta förvaltningsövergripande initiativ. Som medskickade till det 
fortsatta arbetet vill vi lyfta några reflektioner kring området psykisk ohälsa och planens omfattning: 
arbetet för psykisk hälsa bör även omfatta avgörande områden som stressförebyggande åtgärder, 
arbetslivsrelaterad ohälsa, resurser och utveckling av e-hälsa och psykosociala utmaningar som den 
ökade digitala närvaron har inneburit för många. Vi behöver säkerställa utökade resurser för 
folkhälsoarbete i primärvård och äldreomsorg för att förbättra levnadsvanor och förebygga ohälsa. 
Insatser som både kan spara stora pengar men framför allt mycket mänskligt lidande.
 
Många lider idag av kroniska smärtsjukdomar och stressrelaterade sjukdomar som i sin tur leder till 
en stor del av den psykiska ohälsan vi ser öka idag. Både gamla och unga vuxna över arton saknar 
idag tillgång till terapi och erbjuds istället omfattande medicinering. Det är idag långa väntetider till 
psykosociala team i primärvården.
 
Vi behöver därför säkerställa en mer jämlik vård som snabbare når ut till de som kanske inte alltid 
själv orkar söka upp den på egen hand.
 
Primärvårdens psykiatri idag är kraftigt underdimensionerad. Vi behöver stärka kompetensen kring 
nätpsykiatri, liksom också psykisk ohälsa och utsatthet kopplad till ungdomars och unga vuxnas 
digitala närvaro.
 
Vi vill återuppbygga stressrehab i Norrtälje liksom också se till att vi kan säkerställa ett psykosocialt 
team i Hallstavik. Allt sammantaget är detta stora men avgörande investeringar som betalar igen sig i 
form av minskad sjukfrånvaro, minskade vårdbehov och lägre kostnader på sikt för det totala 
vårdbehovet under våra invånares livstid. Framför allt är detta en investering i 
kommuninvånarnas långsiktiga livskvalitet."
 

Yrkanden
Robert Beronius (L), Britt-Mari Bardon (V) och Camilla Rydstrand (MP) yrkar bifall till 
kommunstyrelsens arbetsutskottsförslag.
 

Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens 
arbetsutskotts förslag, som bifalls av Robert Beronius (L), Britt-Mari Bardon (V) och Camilla 
Rydstrand (MP), och finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med förslaget.
 

Beslutet ska skickas till 
Region Stockholm (registrator.lsf@sll.se)
Kommunalförbundet sjukvård och omsorg (KSON)
Samtliga förvaltningar Norrtälje kommun
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§72 Dnr KS 2020-1992

Strategisk lokalförsörjningsplan för Norrtälje kommun 2020-2031
Beslut

1. Kommunstyrelsen godkänner och antar kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtande daterad 
den 5 mars 2021 och förslag till strategisk lokalförsörjningsplan för Norrtälje kommun åren 
2020-2031.

2. Kommunstyrelsekontoret uppdras göra erforderliga redaktionella förändringar i den 
strategiska lokalförsörjningsplanen inför publicering på Norrtälje kommuns webbplats.

Sammanfattning av ärendet
Kommunstyrelsen antog i december år 2019 kommunens nuvarande strategiska 
lokalförsörjningsplan. Kommunstyrelsen har gett kommunstyrelsekontoret i uppdrag att revidera 
planen årligen. Kommunstyrelsekontorets förslag till reviderad plan för år 2020 är bilagd 
tjänsteutlåtandet och redogör för kommuninvånarnas behov av verksamhetslokaler för bland annat 
förskola, grundskola, äldreboende och gruppbostäder fram till och med år 2031.

Beslutsunderlag
§51 KSAU Protokollsutdrag avseende Strategisk lokalförsörjningsplan för Norrtälje kommun 2020-
2031

Beslutande sammanträde
Deltar ej i beslut
Jacob Heitmann (SD) meddelar att Sverigedemokraterna ej deltar i beslutet.
 

Reservationer & protokollsanteckningar
Ulrika Falk (S) reserverar sig i förmån för eget yrkande och lämnar in följande 
protokollsanteckning:
 
"Socialdemokraterna ser positivt på att förvaltningen fortsätter att utveckla den strategiska 
lokalförsörjningsplanen för Norrtälje kommun. Lokalförsörjningsplanen spelar en viktig roll i 
planeringen och dimensioneringen av allt från förskolor till äldreboenden inom kommunen. Det är 
därför också viktigt för Socialdemokraterna att vi kan stå bakom de bärande principer som ligger till 
grund för lokalförsörjningsstrategin.
 
En sådan princip som vi motsätter oss är idén att man vid ett utökat behov först ska se om privata 
aktörer kan tillgodose behovet av fler lokaler, och först därefter utreda om kommunen själva ska 
bygga eller förvärva fastigheter. Det riskerar att skapa en obalans mellan privata och offentliga 
aktörer inom välfärdens verksamheter, och är en inriktning vi socialdemokrater inte kan ställa oss 
bakom.
 
En annan princip som fastslås är att fastigheter som bedöms sakna strategiskt värde för kommunen 
enbart ska avyttras till största möjliga ekonomiska värde. Det har visat sig vid försäljning av t.ex. 
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nedlagda skolor att det finns andra principer som är viktiga att beakta, t.ex. lokalbefolkningens 
önskemål och den större samhällsnyttan. Därför bör principen breddas, och tydliga kriterier sättas 
upp inför respektive avyttring.
 
Den stora underhållsskulden som finns inom Norrtälje kommuns fastighetsbestånd innebär stora 
utmaningar för kommunen. Vi socialdemokrater oroar oss för att det moderatledda styrets lösning i 
många fall verkar vara att riva fastigheter med fungerande verksamheter för att låta privata aktörer 
etablera sig istället. På sikt riskerar vi en situation där Norrtälje kommuns tätorter – inte minst 
Norrtälje stad – helt domineras av privata aktörer inom välfärdens olika verksamheter. På samma 
sätt riskerar områden som är mindre attraktiva för privata aktörer att etablera sig i enbart domineras 
av kommunala verksamheter. En sådan osund balans mellan aktörer och olika kommundelar gynnar 
inte kommuninvånarna, en likvärdig skola, kommunens sammanhållning eller tillväxt.
 
Vi önskar också att lokalförsörjningsplanen tydligare skulle peka på underhållsbehovet av olika 
verksamheter, för att på så vis minska kommunens underhållsskuld och öka fastigheternas – och 
därmed de uppskattade verksamheternas – livslängd. Detta gäller exempelvis flera äldreboenden, 
liksom både Rodengymnasiet och flertalet förskolor och grundskolor runtom i kommunen.
 
Slutligen anser vi att beslutet om lokalförsörjningsplanen bör behandlas av kommunens högsta 
beslutande organ – kommunfullmäktige. Ärendet är av sådant principiellt slag, berör så många 
nämnder och påverkar både drift- och investeringsbudget för kommunen, att det är rimligt att de olika 
politiska partierna för en debatt kring kommunens lokalförsörjningsplan i kommunfullmäktige.
 
För Socialdemokraterna i kommunstyrelsen,
 
 
Ulrika Falk (S)"
 
Camilla Rydstrand (MP) reserverar sig till förmån för eget yrkande och lämnar in följande 
protokollsanteckning:
 
"Miljöpartiet Norrtälje yrkade återremiss på lokalförsörjningsplanen samt på att ärendet ska 
hemställas till kommunfullmäktige. Lokalförsörjningsplanen behandlar flera långsiktigt strategiska och 
förvaltningsövergripande inriktningsprinciper såsom exempelvis geografisk fördelning av utbud av 
skola och omsorg, balans mellan fristående och kommunala verksamheter, storlekar på förskole- och 
skolenheter samt inriktning gällande avyttring eller utveckling av fastigheter. Miljöpartiet anser det 
vara frågor av särskild vikt, som bör hemställas fullmäktige. Att Miljöpartiet inom flera områden inte 
stödjer planens principiella inriktning är också skälet till återremissyrkandet. Kommunens 
invånarantal förväntas öka kraftigt under det kommande decenniet varför det inte som 
ändamålsenligt att i lokalförsörjningsplanen fastställa att ”en del av kommunens strategi bör istället 
vara systematiskt identifiera och avyttra fastigheter som saknar strategiskt värde för invånarna”. Det 
vore snarare lämpligt att kommunens strategi ska vara att identifiera hur kommunens befintliga 
fastighetsinnehav kan få ett större strategiskt värde för kommunens invånare, och hur man kan 
förädla befintliga värden för att tillgodose ett växande behov av utbildning, kultur- och fritid. Det 
framstår dessutom som att man inte har tagit hänsyn till lärdomar av pandemins effekter, där det 
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framöver inte alls är omöjligt att vi fortfarande eller återigen har ett behov av att minska trängsel och 
många människor på en och samma plats i exempelvis skola och förskola."
 
Britt-Mari Bardon (V) reserverar sig till förmån för eget yrkande och lämnar in följande 
protokollsanteckning:
 
"Vi yrkar att det här ärendet går vidare och beslutas om i Kommunfullmäktige. Det är ett så 
omfattande och viktigt ärende att det behöver belysas mer noggrant.
 
Vår grundprincip är att vid ökade behov använda de kommunala lokaler som redan finns, men om 
fastigheter avyttras i den takt som föreslås så kommer det inte finnas något bestånd av lokaler att 
tillgå vid behov. Vi anser att kommunal verksamhet ska utövas i kommunala lokaler. Vi tycker vidare 
att man ska försöka se möjligheter istället för hinder och att använda och vårda de lokaler vi har för 
framtida bruk och att se utanför boxen på vad en fastighet är och vad för verksamhet man kan 
använda den till.
Britt-Mari Bardon,
Vänsterpartiet Norrtälje"
 
Jacob Heitmann (SD) lämnar in följande protokollsanteckning:
 
"Sverigedemokraterna inser vikten av att kommunen har en uppdaterad lokalförsörjningsplan på 
plats för att säkerställa kvalitativa och långsiktiga verksamhetslokaler i kommunen. Det finns delar vi 
står bakom i den version som det fattas beslut om den 12 april 2021, men det finns också för många 
frågetecken och tveksamheter kring en del saker, varför vi inte deltar i beslutet.
Några av dessa funderingar och även klargöranden från Sverigedemokraterna redovisas för 
nedanför:
Att beta av den betydande underhållsskulden på fastighetssidan bör prioriteras och inte skjutas 
ytterligare på framtiden till förmån för stora nybyggnationer. 
 
Vi undrar hur kommunen säkerställer att kapitaltillskott från fastighetsförsäljningar faktiskt 
återinvesteras i det kvarvarande beståndet? 
 
Folkmängden förväntas öka i kommunen kommande år. Sverigedemokraterna förordar en prioritering 
av att få till ny villabebyggelse. Ett enkelt sätt att skapa möjligheter för barnfamiljer att flytta till vår 
kommun vore att detaljplanera mindre områden. Kluster av småhus, där antalet hus är så pass få att 
rekvisitet i Lagen om allmänna vattentjänster, §6 ”större sammanhang. I övrigt ser vi att kommunen 
behöver en variation av bostadstyper inklusive hyresrätter. 
 
Det står att läsa: ”Över 75 procent av nya bostäder planeras i Norrtälje stad med omnejd, drygt 13 
procent i Rimbo tätort och resterande på och kring orter i övriga kommunen.” Sverigedemokraterna 
ifrågasätter den höga andelen bostäder som skall byggas i Norrtälje stad. Man bör arbeta för en 
större geografisk spridning vid nybyggnationer. 
 
Vi delar analysen gällande att (som vi tolkar det) prognoserna möjligtvis underskattar behovet av 
ytterligare förskole- och grundskoleplatser på landsbygden. Bättre data behöver tas fram kring detta 
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så snart som möjligt. 
 
Vi noterar att socialkontoret själva påtalar följande: ”Socialtjänsten förmedlar idag ungefär 260 
bostäder åt enskilda med behov. En betydande andel av dessa bostäder är placerade i Hallstavik, 
vilket enligt socialkontoret innebär en ökad risk för bostadssegregation inom kommunen”. Detta 
bekräftar vår, Sverigedemokraternas tes att Hallstavik är i behov av ett stop av placeringar av 
nyanlända på orten. 
 
Vidare ställer vi oss frågande till vad socialkontoret menar med följande: ”...ser socialkontoret behov 
att förmedla förstahandskontrakt från kommunens bostadsbolag till boende via socialnämndens 
förvaltning”.  Vill man ha fler lägenheter till förfogande från det kommunala bostadsbolaget som bland 
annat skall gå till nyanlända som då faktiskt kringgår bostadskön i fråga om förstahandskontrakt? 
 
Det görs ett stort antal rekommendationer avseende samhällsfastigheter i Norrtälje kommun och 
kommunstyrelsens ”lokalbank”. Exempelvis om de ska avyttras, renoveras, hyras ut eller användas 
på annat sätt. Sverigedemokraterna ämnar ta ställning till rekommendationerna när/om de tas upp 
som enskilda beslut. 
 
För transparensens skull ser vi positivt på att det redovisas för outhyrda fastigheter, kallat 
”lokalbanken” inklusive årliga kostnaden för dem. Kostnaderna är dock för höga (14 890 000kr 2020 
samt 13 060 000kr 2021).
 
Generellt vill vi poängtera att vi vill se en balans kring att kommunens verksamheter drivs via privata 
aktörer eller i kommunal regi. Vi ogillar att det drar för mycket åt endera hållet. 
 
Kommunstyrelsen 2021-04-12, Norrtälje

Jacob Heitmann (SD)
Sören Karlsson (SD)
Dennis Ekström (SD)
Karl-Göran Edberg (SD)"
 

Yrkanden
Ulrika Falk (S) yrkar på återremiss med följande motivering:
 
"Socialdemokraterna ser positivt på att förvaltningen fortsätter att utveckla den strategiska 
lokalförsörjningsplanen för Norrtälje kommun. Lokalförsörjningsplanen spelar en viktig roll i 
planeringen och dimensioneringen av allt från förskolor till äldreboenden inom kommunen. Det är 
därför också viktigt för Socialdemokraterna att vi kan stå bakom de bärande principer som ligger till 
grund för lokalförsörjningsstrategin.
En sådan princip som vi motsätter oss är idén att man vid ett utökat behov först ska se om privata 
aktörer kan tillgodose behovet av fler lokaler, och först därefter utreda om kommunen själva ska 
bygga eller förvärva fastigheter. Det riskerar att skapa en obalans mellan privata och offentliga 
aktörer inom välfärdens verksamheter, och är en inriktning vi socialdemokrater inte kan ställa oss 
bakom.
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En annan princip som fastslås är att fastigheter som bedöms sakna strategiskt värde för kommunen 
enbart ska avyttras till största möjliga ekonomiska värde. Det har visat sig vid försäljning av t.ex. 
nedlagda skolor att det finns andra principer som är viktiga att beakta, t.ex. lokalbefolkningens 
önskemål och den större samhällsnyttan. Därför bör principen breddas, och tydliga kriterier sättas 
upp inför respektive avyttring.
Den stora underhållsskulden som finns inom Norrtälje kommuns fastighetsbestånd innebär stora 
utmaningar för kommunen. Vi socialdemokrater oroar oss för att det moderatledda styrets lösning i 
många fall verkar vara att riva fastigheter med fungerande verksamheter för att låta privata aktörer 
etablera sig istället. På sikt riskerar vi en situation där Norrtälje kommuns tätorter – inte minst 
Norrtälje stad – helt domineras av privata aktörer inom välfärdens olika verksamheter. På samma 
sätt riskerar områden som är mindre attraktiva för privata aktörer att etablera sig i enbart domineras 
av kommunala verksamheter. En sådan osund balans mellan aktörer och olika kommundelar gynnar 
inte kommuninvånarna, en likvärdig skola, kommunens sammanhållning eller tillväxt.
Vi önskar också att lokalförsörjningsplanen tydligare skulle peka på underhållsbehovet av olika 
verksamheter, för att på så vis minska kommunens underhållsskuld och öka fastigheternas – och 
därmed de uppskattade verksamheternas – livslängd. Detta gäller exempelvis flera äldreboenden, 
liksom både Rodengymnasiet och flertalet förskolor och grundskolor runtom i kommunen.
Slutligen anser vi att beslutet om lokalförsörjningsplanen bör behandlas av kommunens högsta 
beslutande organ – kommunfullmäktige. Ärendet är av sådant principiellt slag, berör så många 
nämnder och påverkar både drift- och investeringsbudget för kommunen, att det är rimligt att de olika 
politiska partierna för en debatt kring kommunens lokalförsörjningsplan i kommunfullmäktige."
 
Robert Beronius (L) yrkar bifall till kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag.
 
Olle Jansson (S) och Camilla Rydstrand (MP) yrkar bifall till Ulrika Falks (S) återremissyrkande.
 
Camilla Rydstrand (MP) yrkar att kommunstyrelsen ska besluta att ärendet ska behandlas av 
kommunfullmäktige.
 
Britt-Mari Bardon (V) yrkar bifall till Camilla Rydstrands (MP) yrkande.
 

Beslutsgång
Ordföranden frågar kommunstyrelsen om ärendet ska behandlas vid dagens sammanträde eller 
återremitteras i enlighet med Ulrika Falks (S) återremissyrkande, och finner att ärendet avgörs idag.
 
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens 
arbetsutskotts förslag, som bifalls av Robert Beronius (L), och finner att kommunstyrelsen beslutar i 
enlighet med förslaget.
 
Sedan frågar ordföranden om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med Camilla Rydstrands (MP) 
yrkande, som bifalls av Britt-Mari Bardon (V) och finner att kommunstyrelsen avslår yrkandet.
 
Votering begärs och verkställs.
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Votering
De som önskar rösta på att ärendet ska avgöras av kommunstyrelsen idag uppmanas att rösta JA
 
De som önskar rösta på Camilla Rydstrands (MP) yrkande, att ärendet ska avgöras av 
kommunfullmäktige uppmanas rösta NEJ
 
Resultat i votering:
JA: 8
NEJ: 6
AVSTÅR: 2
 
Ordföranden fastslår att ärendet avgörs av kommunstyrelsen idag.

Beslutet ska skickas till 
Barn- och utbildningskontoret
Campus Roslagen AB
Ekonomiavdelningen
Fastighetsavdelningen
Fastighetsstrategen
Kommunalförbundet Sjukvård och Omsorg i Norrtälje
Kommundirektören
Kommunikationsavdelningen
Kultur- och fritidskontoret
Samhällsbyggnadskontorets mark- och exploateringsavdelningen
Norrtälje Energi AB
Norrtälje Vatten och Avfall AB
Samhällsbyggnadskontorets planavdelningen
Planerings- och strategiavdelningen
Projektchef Stora projekt
Roslagsbostäder AB
Socialkontoret
Äldreombudsmannen
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§73 Dnr KS 2021-642

Yttranden över remiss av förslag till handbok som stöd till nya 
föreskrifter om kommunala handlingsprogram enligt LSO (KS 2021-398) 
och remiss till förslag av nya föreskrifter om kommunala 
handlingsprogram enligt lagen om skydd mot olyckor (KS 2021-72)
Beslut
Kommunstyrelsen beslutar: 

1. Att i kommunens yttrande till MSBs förfrågan med ärendenummer MSB 2020-11116 svara i 
enlighet med förvaltningens rekommendation.

2. Att uppdra KSO eller dennes ersättare att besvara remissen.

Sammanfattning av ärendet
Trygghets- och säkerhetskontoret har gått igenom den remiss som MSB skickat ut avseende
 

 Missiv – Remiss av förslag till handbok som stöd till nya föreskrifter om kommunala 
handlingsprogram enligt lagen om skydd mot olyckor

 Föreskrifter om innehåll och struktur i kommunens handlingsprogram för förebyggande 
verksamhet och räddningstjänst – remissutgåva 2021-01-15

 Handbok/vägledning Innehåll och struktur i kommunala handlingsprogram enligt lagen om 
skydd mot olyckor remissutgåva 26 februari – 15 april

och
 Missiv – Remiss av förslag till nya föreskrifter om kommunala handlingsprogram enligt lagen 

om skydd mot olyckor
 Föreskrifter om innehåll och struktur i kommunens handlingsprogram för förebyggande 

verksamhet och räddningstjänst – remissutgåva 2021-01-15
 Handbok/vägledning Innehåll och struktur i kommunala handlingsprogram enligt lagen om 

skydd mot olyckor remissutgåva 26 februari – 15 april
 Konsekvensutredning vid regelgivning Föreskrifter och allmänna råd om kommunala 

handlingsprogram enligt lagen om skydd mot olyckor

Räddningsnämnden Norrtälje kommun anser att det i grund är positivt att försöka likrikta de 
kommunala handlingsprogrammen så att de blir jämförbara. Det är dock fortsatt mycket viktigt att det 
finns tillräcklig möjlighet att anpassa handlingsprogrammen efter de lokala förutsättningarna kring 
bland annat styrning av organisationen och lokal riskbild.

Beslutsunderlag
Tjänsteutlåtande avseende KS 2021-642 Yttrande till MSB.
Bilaga 1. Remiss av förslag till handbok som stöd till nya föreskrifter om kommunala 
handlingsprogram LSO KS 2021-398
Bilaga 2. Remiss till förslag av nyaremiss missiv konsekvensutredning -  föreskrifter om kommunala 
handlingsprogram LSO KS 2021-72
Bilaga 3. Yttrande KS 2021-72 förslag föreskrift handlingsprogram LSO (002)
Bilaga 4. Remiss av förslag foreskrifter-allmanna-rad-handlingsprogram---remissversion KS 2021-72
Bilaga 5. Yttrande KS 2021-398 förslag handbok till föreskrift handlingsprogram LSO (002)
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Beslutande sammanträde
Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens 
arbetsutskotts förslag, och finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Ekonomiavdelningen 
Trygghets- och säkerhetskontoret 
Handläggare av ärendet
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Motioner

§74 Dnr KS 2019-2485

Svar på Motion från Ingrid Markström (S) gällande ett tryggare 
Rodengymnasium
Beslut
Kommunstyrelsen föreslår:
 
Kommunfullmäktige beslutar att anse motionen besvarad.

Sammanfattning av ärendet
Socialdemokraterna har lämnat in en motion till kommunfullmäktige avseende att göra 
centralkorridoren på Rodengymnasiet tryggare med ökad vuxennärvaro genom en flytt av 
personalens arbetsplatser samt befintligt café.
 
Barn- och utbildningskontoret har getts tillfälle att yttra sig över motionen, och på 
utbildningsnämndens sammanträde beslutades att föreslå kommunfullmäktige att anse motionen 
besvarad.

Beslutsunderlag
§54 KSAU Protokollsutdrag avseende Svar på motion från Ingrid Markström (S) gällande ett tryggare 
Rodengymnasium

Beslutande sammanträde
Reservationer
Ulrika Falk (S) reserverar sig till förmån för eget yrkande.
 

Yrkanden
Ulrika Falk (S) yrkar bifall till motionen.
 

Beslutsgång
Ordföranden ställer kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag mot Ulrika Falks (S) yrkande, och finner 
att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag.

Beslutet ska skickas till 
Utbildningsnämnden
Motionären
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§75 Dnr KS 2019-2094

Svar på Motion från Jessica Hilwëyn och Ola Nordstrand (V) gällande 
avgiftsfria mensskydd
Beslut
Kommunstyrelsen föreslår:
 
Kommunfullmäktige beslutar att anse motionen besvarad.

Sammanfattning av ärendet
Vänsterpartiet lämnade in en motion till kommunfullmäktige gällande avgiftsfria mensskydd. I 
motionen yrkar Vänsterpartiet att avgiftsfria mensskydd ska finnas tillgängliga för kommunens flickor 
och kvinnor upp till och med 23 års ålder.
 
Barn- och skolnämnden, utbildningsnämnden samt Kommunalförbundet Sjukvård och omsorg i 
Norrtälje (KSON) har alla getts tillfälle att yttra sig över motionen, och samtliga instanser föreslår 
kommunfullmäktige att anse motionen besvarad.

Beslutsunderlag
§55 KSAU Protokollsutdrag avseende Svar på motion från Jessica Hilwëyn och Ola Nordstrand (V) 
gällande avgiftsfria mensskydd

Beslutande sammanträde
Yrkanden
Britt-Mari Bardon (V) yrkar bifall till motionen.
 

Beslutsgång
Ordföranden ställer kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag mot Britt-Mari Bardons (V) yrkande, 
och finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag.

Beslutet ska skickas till 
Barn- och skolnämnden
Utbildningsnämnden
Kommunalförbundet Sjukvård och omsorg i Norrtälje
Motionärerna
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§76 Dnr KS 2019-825

Svar på Motion från Margareta Lundgren S gällande rätt till förskola för 
alla
Beslut
Kommunstyrelsen föreslår:
 
Kommunfullmäktige beslutar avslå motionen.
 

Sammanfattning av ärendet
Socialdemokraterna (S) har via Margareta Lundgren lämnat in en motion till kommunfullmäktige, i 
vilken de föreslår att samtliga barn i förskoleålder ska erbjudas en vistelsetid om upp till 30 timmar 
per vecka i förskoleverksamhet.
 
Bifalls motionen innebär det att alla barn, det vill säga även barn till föräldrar som förvärvsarbetar 
eller som studerar, som mest får ha sina barn inskrivna i förskoleverksamhet 30 timmar per vecka. 
Det skulle strida mot skollagen (2010:800) 8 kap 5 § enligt vilken barn ska erbjudas förskola i den 
omfattning som behövs med hänsyn till föräldrarnas förvärvsarbete eller studier, vilket kan överstiga 
30 timmar per vecka.
 
Barn- och skolnämnden har givits tillfälle att yttra sig över motionen, och på nämndens sammanträde 
föreslogs att motionen ska avslås.

Beslutsunderlag
§56 Protokollsutdrag avseende KSAU Svar på motion från Margareta Lundgren S gällande rätt till 
förskola för alla

Beslutande sammanträde
Deltar ej i beslut
Jacob Heitmann (SD) meddelar att Sverigedemokraterna ej deltar i beslutet.
 

Yrkanden
Robert Beronius (L) yrkar bifall till kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag.
 
Ulrika Falk (S) och Britt-Mari Bardon (V) yrkar bifall till motionen.
 

Beslutsgång
Ordföranden ställer kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag, som bifalls av Robert Beronius (L) mot 
Ulrika Falks (S) och Britt-Mari Bardons (V) yrkande, och finner att kommunstyrelsen beslutar i 
enlighet med kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag.
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Beslutet ska skickas till 
Barn- och skolnämnden
Motionären
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§77 Dnr KS 2019-444

Svar på Motion från (V) angående avgiftsfri simundervisning
Beslut
Kommunstyrelsen föreslår:
 
Kommunfullmäktige beslutar att motionen bör anses besvarad.

Sammanfattning av ärendet
Vänsterpartiet har lämnat in en motion till kommunfullmäktige angående avgiftsfri simundervisning.
 
Kultur- och fritidskontoret har getts tillfälle att yttra sig över motionen, och på kultur- och 
fritidsnämndens sammanträde föreslogs att motionen ska avslås. Kommunstyrelsen anser dock 
motionen bör anses besvarad.

Beslutsunderlag
§57 KSAU Protokollsutdrag avseende Svar på motion från (V) angående avgiftsfri simundervisning

Beslutande sammanträde
Reservationer
Britt-Mari Bardon (V) reserverar sig till förmån för eget yrkande.
 

Yrkanden
Britt-Mari Bardon (V) yrkar bifall till motionen.
 

Beslutsgång
Ordföranden ställer kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag mot Britt-Mari Bardons (V) yrkande, 
och finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag.

Beslutet ska skickas till 
Kultur- och fritidsnämnden
Barn- och utbildningsnämnden
Motionärerna

Sida 78 / 88



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

2021-04-12

Kommunstyrelsen

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§78 Dnr KS 2019-541

Svar på Motion från Magnus Jegréus (ROOP) angående användning av 
Grindstugan vid ROS
Beslut
Kommunstyrelsen föreslår:

Kommunfullmäktige beslutar att anser motionen besvarad.

Sammanfattning av ärendet
Roslagens Oberoende Parti (ROOP) överlämnade via Magnus Jegréus en motion till 
kommunfullmäktige i vilken de yrkar att mat som blir över från skolor i Norrtälje stad ska delas ut till 
behövande. I motionen föreslås att denna utlämning skulle kunna ske i Grindstugan vid Roslagens 
sjukhus (ROS). Denna motion framläggs med anledning av att ROOP anser att detta är ett sätt att 
undvika matsvinn, samtidigt som man gör en god gärning.
 
Socialnämnden föreslog på sitt sammanträde kommunfullmäktige att avslå motionen.
 
Barn- och skolnämnden och utbildningsnämnden föreslog på sina sammanträden 
kommunfullmäktige att anse motionen besvarad vilket kommunstyrelsen instämmer i.

Beslutsunderlag
§58 KSAU Protokollsutdrag avseende Svar på motion från Magnus Jegréus (ROOP) angående 
användning av Grindstugan vid ROS

Beslutande sammanträde
Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens 
arbetsutskotts förslag, och finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Södra Roslagens miljö- och hälsoskyddskontor
Barn- och skolnämnden
Utbildningsnämnden
Socialnämnden
Motionären
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§79 Dnr KS 2019-584

Svar på Motion från Britt-Mari Canhasi och Helena Ekekihl (SD) 
angående gratis broddar
Beslut
Kommunstyrelsen föreslår:
 
Kommunfullmäktige beslutar att anse motionen besvarad.

Sammanfattning av ärendet
Sverigedemokraterna (SD) har via Britt-Marie Canhasi och Helena Ekekihl lämnat in en motion till 
kommunfullmäktige i vilken de föreslår att alla kommuninvånare från 65 års ålder ska erbjuda gratis 
halkskydd (broddar).
 
Kommunstyrelsekontoret och Kommunalförbundet Sjukvård och omsorg i Norrtälje (KSON) har givits 
tillfälle att yttra sig över motionen. I yttrandet framgår det att en utredning gällande gratis broddar 
redan har genomförts, och att det pågår ett arbete med det kommunala pensionärsrådet (KPR) för att 
skapa förutsättningar för ett utgivande av broddar. Därför föreslår kommunstyrelsekontoret att 
motionen bör anses besvarad.

Beslutsunderlag
§59 KSAU Protokollsutdrag avseende Svar på motion från Britt-Mari Canhasi och Helena Ekekihl 
(SD) angående gratis broddar

Beslutande sammanträde
Reservationer
Jacob Heitmann (SD) reserverar sig till förmån för eget yrkande.
 

Yrkanden
Jacob Heitmann (SD) yrkar bifall till motionen.
 

Beslutsgång
Ordföranden ställer kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag mot Jacob Heitmanns (SD) yrkande, 
och finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag.

Beslutet ska skickas till 
Kommunalförbundet Sjukvård och omsorg i Norrtälje
Motionären
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§80 Dnr KS 2019-120

Svar på Motion från Camilla Rydstrand (MP) angående LOV i daglig 
verksamhet
Beslut
Kommunstyrelsen föreslår:
 
Kommunfullmäktige beslutar att anse motionen besvarad.

Sammanfattning av ärendet
Miljöpartiet (MP) har via Camilla Rydstrand lämnat in en motion till kommunfullmäktige avseende att 
införa lagen om valfrihetssystem (LOV) inom daglig verksamhet. Denna motion framläggs med 
anledning av att Miljöpartiet anser att det är viktigt att själv kunna välja inom vilken daglig verksamhet 
man vill ha sin sysselsättning.
 
Kommunalförbundet Sjukvård och omsorg i Norrtälje (KSON) har på kommunstyrelsens begäran 
yttrat sig över motionen. Kommunalförbundets förvaltning bedömer att frågan behöver belysas 
djupare utifrån sammanhållen hälso-, sjukvård och omsorg än vad som ges utrymme inom 
kommunalförbundets yttrande. Därför bör motionen anses besvarad.

Beslutsunderlag
§60 KSAU Protokollsutdrag avseende Svar på motion från Camilla Rydstrand (MP) angående LOV i 
daglig verksamhet

Beslutande sammanträde
Reservationer
Camilla Rydstrand (MP) reserverar sig till förmån för eget yrkande.
 

Yrkanden
Camilla Rydstrand (MP) yrkar bifall till motionen.
 

Beslutsgång
Ordföranden ställer kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag mot Camilla Rydstrands (MP) yrkande, 
och finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag.
 

Beslutet ska skickas till 
Kommunalförbundet Sjukvård och omsorg i Norrtälje
Motionären
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§81 Dnr KS 2019-544

Svar på Motion från Yvonne Svensson (ROOP) angående biblioteken i 
Edsbro och Rånäs
Beslut
Kommunstyrelsen föreslår:
 
Kommunfullmäktige beslutar att anse motionen besvarad.

Sammanfattning av ärendet
Roslagens Oberoende Parti (ROOP) har lämnat in en motion till kommunfullmäktige angående 
biblioteken i Edsbro och Rånäs.
 
Kultur- och fritidsnämnden har yttrat sig över motionen, och när nämnden behandlade motionen 
föreslogs att kommunfullmäktige bifaller motionen. Kommunstyrelsen föreslår dock att motionen bör 
anses besvarad då arbetet med det motionären önskar är pågående.

Beslutsunderlag
§61 KSAU Protokollsutdrag avseende Svar på motion från Yvonne Svensson (ROOP) angående 
biblioteken i Edsbro och Rånäs

Beslutande sammanträde
Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens 
arbetsutskotts förslag, och finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Kultur- och fritidsnämnden
Motionären
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§82 Dnr KS 2019-1592

Svar på Motion från Yvonne Svensson (ROOP) angående meröppna 
skolbibliotek
Beslut
Kommunstyrelsen föreslår:
 
Kommunfullmäktige beslutar att avslå motionen.
 
Sammanfattning av ärendet
Roslagens Oberoende Parti (ROOP) har lämnat in en motion till kommunfullmäktige angående 
Meröppna skolbibliotek, vilket innebär att en låntagare kan få tillgång till ett passerkort och därmed 
kunna komma in i biblioteket på tider när personal ej finns tillgänglig.
 
Kultur- och fritidsnämnden har getts tillfälle att yttra sig över motionen, och på nämndens 
sammanträde beslutades att föreslå kommunfullmäktige att avslå motionen.   

Beslutsunderlag
§62 KSAU Protokollsutdrag avseende Svar på motion från Yvonne Svensson (ROOP) angående 
meröppna skolbibliotek

Beslutande sammanträde
Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens 
arbetsutskotts förslag, och finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Kultur- och fritidsnämnden
Motionären
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Övrigt

§83 Dnr KS 2021-723

Nämndinitiativ angående att utöka Grindstugans tilldelade medel för 
2021
Beslut
Kommunstyrelsen beslutar att nämndinitiativet behandlas vid nästa kommunstyrelse den 3 maj 2021.

Sammanfattning av ärendet
Jacob Heitmann (SD) lämnar in ett nämndinitiativ angående att utöka Grindstugans tilldelade medel 
för 2021.

Beslutsunderlag
Nämndinitiativ angående att utöka Grindstugans tilldelade medel för 2021

Beslutande sammanträde
Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan besluta att nämndinitiativet kan behandlas vid nästa 
sammanträde, och finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med förslaget.
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§84 Dnr KS 2021-1

Delegationsbeslut
Beslut
Kommunstyrelsens godkänner redovisningen av delegationsbesluten och lägger dessa till 
handlingarna.

Beslutsunderlag
Delegationsrapport 2021-01-25-2021-03-31_
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§85 Dnr KS 2021-2

Meddelanden
Beslut
Kommunstyrelsen godkänner meddelandena och lägger dessa till handlingarna.

Beslutsunderlag
Meddelanden
Protokoll (2/2)
Beslut om fyllnadsval ersättare Krisledningsnämnden
Protest avseende Skarsjöparken/Aktivitetsparken
Rekommendation om att anta  Överenskommelse om kostnadsansvar för förskrivningsbara 
hjälpmedel och förbrukningshjälpmedel samt för de medicintekniska produkter som används för vård 
och omsorg
Skrivelse avseende Söderbykarls elljusspår
Namninsamling avseende försäljning av Bergby Camping
Skrivelse avseende försäljning av Bergby Camping
#norrtaljekc:80966#   Ärende från Kontaktcenter Norrtälje Kommun (4/4)
#norrtaljekc:80966#   Ärende från Kontaktcenter Norrtälje Kommun (3/4)
#norrtaljekc:80966#   Ärende från Kontaktcenter Norrtälje Kommun (2/4)
Protokollsutdrag §33 Val av ny ersättare i barn- och skolnämnden arbetsutskott
Öppet brev angående Sveriges elförsörjning
Skrivelse avseende elbrist i södra Sverige
Val av ny ersättare i Utbildningsnämndens arbetsutskott
Protokollsutdrag från VDN 2021-03-25, Årsredovisning 2020 för val- och demokratinämnden
Svar på nämndinitiativ från Socialdemokraterna, Vänsterpartiet och Miljöpartiet, Tak över huvudet för 
Norrtäljes hemlösa
§23 TKN Protokollsutdrag avseende Verksamhetsplan 2021-2023
Cirkulär 21:14 - Bestämmelser för Traineejobb 16 har upphört att gälla
Skrivelse avseende förorening av tallolja längs Väddö-kusten
Synpunkt från invånare gällande utvecklingen i kommunens ytterområden
Information om möjlighet till omfördelning av 2022 års anvisningsandelar för ensamkommande barn
Överenskommelse mellan Region Stockholm, Norrtälje kommun och Kommunalförbundet sjukvård 
och omsorg i Norrtälje avseende stärkt styrning och ekonomiska förutsättningar för förbund
Ersättarordning i nämnder och styrelser.
Hantering restdoser av vaccin mot COVID-19 fas 2
Beslut om tillförordnad förbundsdirektör
Cirkulär 21:12 - Budgetförutsättningar för åren 2021-2024
Justering avtal Lommarstranden - enligt yrkande KSO vid KF 2020-12-14
Protokoll avseende beslut att förutsättningarna för inrättande av ett individutskott till direktionen för 
Kommunalförbundet Sjukvård och omsorg i Norrtälje
Protokoll avseende beslut av överenskommelse avseende stärkt styrning och ekonomiska 
förutsättningar för Kommunalförbundet 2021-2023

Sida 86 / 88



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

2021-04-12

Kommunstyrelsen

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Protokoll avseende beslut om reglemente för internkontroll inom Kommunalförbundet Sjukvård och 
omsorg i Norrtälje
§34 KS Meddelanden
Beslut om vaccinationskedja – avser målgruppen personer över 18 år med omsorgsinsatser från 
hemtjänst, hemsjukvård, person med insats från LSS inklusive personlig assistans samt riskgrupper 
och äldre
Beslut om vaccinationskedja – avser målgruppen personer med omsorgsinsatser från hemtjänst, 
hemsjukvård, boende i bostad med särskild service enligt LSS, personlig assistent samt riskgrupper 
och äldre
§5 TKN Avtal avseende överlåtelse av VA- och renhållningsverksamheterna
§6 TKN Yttrande gällande revidering av reglementen för teknik- och klimatnämnden med anledning 
av bolagisering av kommunens VA- och renhållningsverksamheter
Beslut på socialnämnden 2021-01-28 Revidering av sammanträdesdag för förvaltarmöte 2021
Beslut på socialnämnden 2021-01-28 Revidering av socialnämndens delegationsordning
Cirkulär 21:09 - Bestämmelser för arbetstagare i arbetslivsintroduktionsanställning - BAL 20
Cirkulär 21:10 -  Bestämmelser för arbetstagare i utbildnings- och introduktionsanställning - BUI 20
Föreläggande om vite (3/3)
Föreläggande om vite (2/3)
Meddelande från Kontaktcenter, Norrtälje Kommun - KC20219038 (4/4)
Meddelande från Kontaktcenter, Norrtälje Kommun - KC20219038 (3/4)
Meddelande från Kontaktcenter, Norrtälje Kommun - KC20219038 (2/4)
Kunskapsunderlag med kortsiktiga prognoser från Nationella vårdkompetensrådet
Skrivelse till Bergkvara buss avseende föreläggande om vite
Cirkulär 21:08 - Förlängning av överenskommelse om undantag från överläggningsskyldigheten vid 
avstängning enligt BEA- och BAL-avtalen samt BUI T, i syfte att förhindra spridning av Covid-19
§4 Val av ordinarie ledamöter och ersättare i utbildningsnämndens arbetsutskott 2021-2022
§5 Val av ersättare till Rådet för funktionshinder (RFF) 2021-2022
Cirkulär 21:07 - Förlängning av överenskommelse om semesterlönegrundande frånvaro vid frånvaro 
med viss ersättning till riskgrupper under coronapandemin
Beslut om vaccinationskedja – avser målgruppen personer med omsorgsinsatser från hemtjänst, 
hemsjukvård, boende i bostad med särskild service enligt LSS, personlig assistent samt riskgrupper 
och äldre
Protokollsutdrag (2/2)
Protokollsutdrag (2/2)
Protokollsutdrag (2/2)
Stiftelser med anknuten förvaltning - Val av tre förvaltarrepresentanter 2021-2022
Val av ledamot till Rådet för funktionshinder (RFF) 2021-2022
Val av ordinarie ledamöter och ersättare i barn- och skolnämndens arbetsutskott 2021-2022
Storsthlm: Rekommendation, överenskommelse om samverkan vid uppsökande verksamhet - 
munhälsa (2/3)
Storsthlm: Rekommendation, överenskommelse om samverkan vid uppsökande verksamhet - 
munhälsa (3/3)
Cirkulär 21:02 - Förlängning av överenskommelse om semesterlönegrundande frånvaro vid frånvaro 
med viss ersättning till riskgrupper under coronapandemin
Cirkulär 21:04 - Förlängning av överenskommelse om undantag från överläggningsskyldigheten vid 
avstängning enligt BEA- och BAL-avtalen samt BUI T, i syfte att förhindra spridning av Covid-19
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Cirkulär 21:05 - Förlängning av överenskommelse om undantag från överläggningsskyldigheten 
enligt PAN vid avstängning som görs i syfte att förhindra spridning av Covid-19
Överenskommelse om samverkan vid uppsökande verksamhet (munhälsobedömning och 
munvårdsutbildning) och nödvändig tandvård.
Beslut Sammanträdesdagar förvaltarmöte 2021 (2/2)
Beslut Sammanträdesdagar förvaltarmöte 2021 (1/2)
Beslut på socialnämnden 2021-01-07 Val av ordförande och ledamöter för förvaltarmöte under 
mandatperioden 2021-2022 (2/2)
Beslut på socialnämnden 2021-01-07 Val av ordförande och ledamöter för förvaltarmöte under 
mandatperioden 2021-2022 (1/2)
Beslut på socialnämnden 2021-01-07 Val av ledamöter och ersättare i socialnämndens arbetsutskott 
under mandatperioden 2021-2022 (2/2)
Beslut på socialnämnden 2021-01-07 Val av ledamöter och ersättare i socialnämndens arbetsutskott 
under mandatperioden 2021-2022 (1/2)
Meddelande från Kontaktcenter, Norrtälje Kommun - KC20211132 (2/2)
Öppet brev till ansvariga för skolan avseende barn långtidssjuka i Covid -19.

Sida 88 / 88


	3ad8cd14-23e6-4f7e-a870-846cc410c1a1.docx
	Ärendelista
	LEDAMÖTER
	ERSÄTTARE
	Val av justerare
	Beslut
	Ändringar i föredragningslistan
	Beslut

	Beslutande sammanträde
	Beslutsgång
	Informationsärenden
	Sammanfattning av ärendet
	Antagande av detaljplan för del av fastigheten Riddersholm 1:8 i Rådmansö församling
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag

	Beslutande sammanträde
	Beslutsgång
	Beslutet ska skickas till

	Uppsiktsplikt Norrtälje Hamn T3 2020
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag

	Beslutande sammanträde
	Beslutsgång
	Beslutet ska skickas till

	Rådmanby 7:10- Anmälan om rasering av telenät, dispens Oxnäsets naturreservat
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag

	Beslutande sammanträde
	Beslutsgång
	Beslutet ska skickas till

	Godkännande av planprogram för ”Stadsprojekt Närheten”, fastigheten Motormannen 1 med flera, i Norrtälje stad
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag

	Beslutande sammanträde
	Yrkanden
	Beslutsgång
	Beslutet ska skickas till

	Godkännande av Ramöverenskommelse avseende fastigheten Magasinet 19 inom Övre Bryggårdsgärdet i Norrtälje stad
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag

	Beslutande sammanträde
	Deltar ej i beslut
	Protokollsanteckningar
	Beslutsgång
	Beslutet ska skickas till

	Godkännande av Markanvisningsavtal i anslutning till detaljplan för verksamhetsändamål avseende del av Görla 8:1
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag

	Beslutande sammanträde
	Beslutsgång
	Beslutet ska skickas till

	Godkännande av Markanvisningsavtal avseende kvarter 11 i Övre bryggårdsgärdet, i anslutning till kommande detaljplan
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag

	Beslutande sammanträde
	Yrkanden
	Beslutsgång
	Beslutet ska skickas till

	Yttrande gällande utpekande av riksintressen 2021
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag

	Beslutande sammanträde
	Deltar ej i beslut
	Protokollsanteckningar
	Yrkanden
	Beslutsgång
	Beslutet ska skickas till

	Yttrande över remiss gällande revidering av länsplan för regional transportinfrastruktur 2022-2033/2037
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag

	Beslutande sammanträde
	Protokollsanteckningar
	Yrkanden
	Beslutsgång
	Beslutet ska skickas till

	Yttrande över regional cykelplan för Stockholms län
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag

	Beslutande sammanträde
	Protokollsanteckningar
	Yrkanden
	Beslutsgång
	Beslutet ska skickas till

	Yttrande över remiss gällande uppdatering åtgärdsprogrammet för havsmiljön
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag

	Beslutande sammanträde
	Yrkanden
	Beslutsgång
	Beslutet ska skickas till

	Yttrande över samråd inom vattenförvaltning 1 november 2020 - 30 april 2021 - inbjudan att lämna synpunkter
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag

	Beslutande sammanträde
	Beslutsgång
	Beslutet ska skickas till

	Årsredovisning för kommunstyrelsen 2020
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag

	Beslutande sammanträde
	Deltar ej i beslut
	Protokollsanteckningar
	Yrkanden
	Beslutsgång
	Beslutet ska skickas till

	Internkontrollrapport för kommunstyrelsen verksamhetsår 2020
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag

	Beslutande sammanträde
	Beslutsgång
	Beslutet ska skickas till

	Årsredovisning för Norrtälje kommun och kommunkoncern 2020
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag

	Beslutande sammanträde
	Reservationer & protokollsanteckningar
	Yrkanden
	Beslutsgång
	Beslutet ska skickas till

	Internkontrollrapport för Norrtälje kommun avseende verksamhetsåret 2020
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag

	Beslutande sammanträde
	Beslutsgång
	Beslutet ska skickas till

	Månadsrapport per februari för kommunstyrelsen 2021
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag

	Beslutande sammanträde
	Protokollsanteckningar
	Beslutsgång
	Beslutet ska skickas till

	Investeringsutrymme avseende Norrtälje vatten och avfall AB
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag

	Beslutande sammanträde
	Deltar ej i beslut
	Beslutsgång
	Beslutet ska skickas till

	Ändring av Norrtälje Kommuns kreditvillkor
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag

	Beslutande sammanträde
	Beslutsgång
	Beslutet ska skickas till

	Inför avtalstecknande PrintCopy, ny finansieringsform
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag

	Beslutande sammanträde
	Beslutsgång
	Beslutet ska skickas till

	Investering 2021 - Skarsjö aktivitetspark
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag

	Beslutande sammanträde
	Reservationer & protokollsanteckningar
	Yrkanden
	Beslutsgång
	Beslutet ska skickas till

	Reinvestering 2021 - Roslagsskolan idrottshall omklädningsrum
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag

	Beslutande sammanträde
	Yrkanden
	Beslutsgång
	Beslutet ska skickas till

	Investering 2021 – anslag för hyresgästpåkallade verksamhetsanpassningar 2021
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag

	Beslutande sammanträde
	Yrkanden
	Beslutsgång
	Beslutet ska skickas till

	Investering 2021 – Räddningsfordon och utalarmeringsutrustning
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag

	Beslutande sammanträde
	Beslutsgång
	Beslutet ska skickas till

	Slutredovisning av investeringsprojekt - Utbyggnad av det kommunala VA-ledningsnätet i Skärsta - Hallstavik
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag

	Beslutande sammanträde
	Beslutsgång
	Beslutet ska skickas till

	Plan för Norrtälje kommunkoncerns arbete med krisberedskap och civilt försvar 2021-2023
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag

	Beslutande sammanträde
	Protokollsanteckningar
	Beslutsgång
	Beslutet ska skickas till

	Utökning av verksamhetsområde för allmänna vattentjänster våren 2021
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag

	Beslutande sammanträde
	Yrkanden
	Beslutsgång
	Beslutet ska skickas till

	Beslut om utställning av förslag till nya avfallsföreskrifter för Norrtälje kommun
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag

	Beslutande sammanträde
	Beslutsgång
	Beslutet ska skickas till

	Firmatecknare för Norrtälje kommun
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag

	Beslutande sammanträde
	Beslutsgång
	Beslutet ska skickas till

	Antagande av instruktion för kommundirektör enligt kommunallag
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag

	Beslutande sammanträde
	Beslutsgång
	Beslutet ska skickas till

	Revidering av delegationsordning för kommunstyrelsen
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag

	Beslutande sammanträde
	Beslutsgång
	Beslutet ska skickas till

	Beslut om delegation att ingå förlikning i ärende om skadestånd på grund av kontraktsbrott
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag

	Beslutande sammanträde
	Beslutet ska skickas till
	Hemställan åt Kommunalförbundet Sjukvård och Omsorg i Norrtälje att utreda behov av trygghetsboende samt ta fram riktlinjer
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag

	Beslutande sammanträde
	Protokollsanteckningar
	Yrkanden
	Beslutsgång
	Beslutet ska skickas till

	Förvaltningsgemensam handlingsplan för psykisk hälsa
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet

	Beslutande sammanträde
	Protokollsanteckningar
	Yrkanden
	Beslutsgång
	Beslutet ska skickas till

	Strategisk lokalförsörjningsplan för Norrtälje kommun 2020-2031
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag

	Beslutande sammanträde
	Deltar ej i beslut
	Reservationer & protokollsanteckningar
	Yrkanden
	Beslutsgång
	Votering
	Beslutet ska skickas till

	Yttranden över remiss av förslag till handbok som stöd till nya föreskrifter om kommunala handlingsprogram enligt LSO (KS 2021-398) och remiss till förslag av nya föreskrifter om kommunala handlingsprogram enligt lagen om skydd mot olyckor (KS 2021-72)
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag

	Beslutande sammanträde
	Beslutsgång
	Beslutet ska skickas till

	Svar på Motion från Ingrid Markström (S) gällande ett tryggare Rodengymnasium
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag

	Beslutande sammanträde
	Reservationer
	Yrkanden
	Beslutsgång
	Beslutet ska skickas till

	Svar på Motion från Jessica Hilwëyn och Ola Nordstrand (V) gällande avgiftsfria mensskydd
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag

	Beslutande sammanträde
	Yrkanden
	Beslutsgång
	Beslutet ska skickas till

	Svar på Motion från Margareta Lundgren S gällande rätt till förskola för alla
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag

	Beslutande sammanträde
	Deltar ej i beslut
	Yrkanden
	Beslutsgång
	Beslutet ska skickas till

	Svar på Motion från (V) angående avgiftsfri simundervisning
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag

	Beslutande sammanträde
	Reservationer
	Yrkanden
	Beslutsgång
	Beslutet ska skickas till

	Svar på Motion från Magnus Jegréus (ROOP) angående användning av Grindstugan vid ROS
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag

	Beslutande sammanträde
	Beslutsgång
	Beslutet ska skickas till

	Svar på Motion från Britt-Mari Canhasi och Helena Ekekihl (SD) angående gratis broddar
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag

	Beslutande sammanträde
	Reservationer
	Yrkanden
	Beslutsgång
	Beslutet ska skickas till

	Svar på Motion från Camilla Rydstrand (MP) angående LOV i daglig verksamhet
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag

	Beslutande sammanträde
	Reservationer
	Yrkanden
	Beslutsgång
	Beslutet ska skickas till

	Svar på Motion från Yvonne Svensson (ROOP) angående biblioteken i Edsbro och Rånäs
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag

	Beslutande sammanträde
	Beslutsgång
	Beslutet ska skickas till

	Svar på Motion från Yvonne Svensson (ROOP) angående meröppna skolbibliotek
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag

	Beslutande sammanträde
	Beslutsgång
	Beslutet ska skickas till

	Nämndinitiativ angående att utöka Grindstugans tilldelade medel för 2021
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag

	Beslutande sammanträde
	Beslutsgång
	Delegationsbeslut
	Beslut
	Beslutsunderlag
	Meddelanden
	Beslut
	Beslutsunderlag



